
Kristanov trgi-tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 sobota: 8.30-12.00

SMUČARSKI SEJEM
SOBOTA 24.11.2007
Sejem bo pred in 
v trgovini “Ritoša" 
v Livadah od 9. do 17. ure

« Smučarski klub Izola
Is°ld

Si.mobil -Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

POOBLAŠČENI m°bil 
PRODAJALEC VKiTlflil»

Ali je svet tako majhen 
ali pa je Izola tako velika
Včasih človek dobi občutek, da niti Neil Armstrong v Izoli ne bi bil deležen kakšne posebne po
zornosti. Bil bi pač tisti, ki je prvi stopil na luno, tako kot je Vasilij tisti, ki ima medaljo z olim
piade, Jereb je tisti, ki vozi rally za svetovni pokal, Tonči, Enej in Mitja so reprezentanti, Renato 
igra z najboljšimi svetovnimi jazzisti, Bojana in Nika sta očarali svet, Natalija je Miss....
(Mef) Pa nas je vseh skupaj za eno 
nadstropje stolpnice v New Yorku. 
Izolanov namreč. In vendar nima
mo prav nobenega kompleksa ma
njvrednosti, prej obratno. Saj je svet 
vendarle ena navadna vas.
Ali pa je morda Izola večja kot se 
nam zdi? Morda se niti ne zave
damo, kaj vse imamo v primerjavi 
s podobnimi kraji v državi in po 
svetu. Nekaj že mora biti na tem, 
da menda k nam kar drvijo vsi slo
venski kontinentalci pa evropejci z 
otoka in iz potopljene dežele, na vz
hodu pa je že videti rumeno zoro.

Za nakup ozemlja pri ladjedelnici 
so se menda zanimali Indijci, kupi
li pa so ga naši bližnji, ki pa imajo 
menda finančnike čisto drugje. Tudi 
Delamaris ima menda prave kupce 
od drugod, Belvedere je že tako ali 
tako ruski, katera multinacionalka 
bo kupila Drogo se še ne ve, katera 
hotelska veriga pa bolnico na hribu, 
še manj. Ampak ve pa se, da bodo 
kupili, saj je Izola vendar nekaj po
sebnega, svetovljanskega in vseeno 
tako domača, da se v njej prav vsi 
dobro počutijo. In če temu dodamo 
še Izolane, ki se ne bojijo sveta.

Prej ali slej bomo ugotovili, da smo 
si sami izkopali to jamo. Mar bi bili 
tiho, delali toliko kot nam je treba 
za preživetje in opazovali “razvoj”, 
kako divja proti sosednjim občinam 
in jim prinaša betonske monstru- 
me, gnečo na plažah in parkiriščih, 
zamašeno kanalizacijo in naselja 
strahov.
Tako pa smo se postavljali s to našo 
Izolo in na koncu so nam začeli ver
jeti. Zdaj pa nam je, vsaj nekaterim, 
kar malo žal.
Če bi lahko zavrtel čas nazaj, bi se 
kar nekajkrat ugriznil v jezik.

krive so vendar - klimatske spremembe.

Natalija se je vrnila na velika vrata
Izolanka Natalija Dovč, se je po treh 
letih premora ponovno vrnila na oder 
in v enem samem letu osvojila naslov 
državne prvakinje, pred dnevi pa je 
v francoskem Mentonu postala Miss. 
WORLD IBFA fitness, nato pa še kot 
prva Slovenka dobila naslov OVER ALL 
IBFA WORLD CHAMPION 2007.

i<Banka Koper komunala
izda - isola

Obratovalni čas odlagališča
PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 17.00 
SOBOTA: 8.00 -12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

Dežurna služba
V DELOVNEM ČASU-tel.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.: 041/ 650 882
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Kadrovske spremembe tudi v 
vrhu občinskega inšpektorata
Kot vse kaže seje začel drugi val kadrovskih sprememb v izolski občini. Dokaj potiho 
namreč odhajajo oziroma se na odhod pripravljajo nekateri kadri, od nekdanjega vodje 
kabineta župana do svetovalca za zaščito. Sprememba pa je tudi v vrhu inšpekcijskih 
služb, kjer je Silvano Zadel zamenjal Almin Huremovič.
Kadrovske spremembe so dolete
le tudi občinsko inšpekcijo in re
darsko službo. Dobila je namreč 
novega vodjo, saj je v začetku tega 
tedna, dosedanjo vodjo inšpekcij
skih služb, Silvano Zadel, zamenjal 
Almin Huremovič, ki je tudi že do
bil vsa potrebna pooblastila. Almin 
je bil pred leti zaposlen na izolski 
policijski upravi, potem je dobil 
službo na Občini Izola, kjer je med 
drugim skrbel tudi za dodeljevanje 
socialnih in neprofitnih stanovanj, 
zadnje leto pa je bil v uradu inšpek
cijskih služb, kjer je bil zadolžen 
za promet. Zamenjava se je zgodila 
dokaj tiho in nenapovedano, glede 
na spremebe, ki čakajo občinske re
darje in njihova večja pooblastila pa 
čaka Hureta, kot mu pravijo prijate
lji, kar dovolj dela. Dosedanja vodja 
bo po novem opravljala dela občin
skega inšpektorja.

Sicer pa je odpoved na delovno me
sto že podal Danilo Markočič, kijev 
začetku tega leta tudi magistriral in 
zdaj menda dobil delo v hotelskem 
podjetju Belvedere. Odpoved je na
javil tudi sodelavec za zaščito in 
reševanje, Damjan Barut, spremem
ba pa bo tudi pri administriranju 
občinskega sveta, saj Vesna Rebec 
odhaja na porodniški dopust. Kon
čno pa bo tudi KS Jagodje Dobrava 
dobila tako pogrešano administra
tivno pomoč.
To informacijo smo dobili ob listanju 
spletni strani občine Izola, kjer smo 
odkrili tudi javni razpis za zasedbo 
naslednjih delovnih mest: Referent,
Svetovalec za gospodarstvo in promet, 
Višji svetovalec za javna naročila, Višji 
svetovalec za premoženjske zadeve in 
Višji svetovalec za upravno pravne in 
kadrovske zadeve - pripravnik 
Razpis je na spletni strani www.izola. 
si in na mandračevi spletni strani www. 
mandrac.si

Hitra cesta hiti
Na koprski strani se je že zače
la gradnja hitre ceste, predsednik 
kmetijsko gozdarske zveze pa je že 
vložil ovadbo zoper izvajalce, ki ni
majo vseh potrebnih dovoljenj.

Medeni zajtrk s podžupanom
Dobrodelno izobraževalna akcija 
»En dan za zajtrk med slovenskih 
čebelarjev v naših vrtcih«, ki jo or
ganizira Čebelarska zveza Sloveni
je, je bila nadvse pozitivno sprejeta 
v naših vrtcih in šolah. Akcijo poleg 
Skupnosti vrtcev Slovenije in Zdru
ženja ravnateljev in ravnateljic, pod
pirajo tudi Ministrstvo za kmetijstvo 
gozdarstvo in prehrano, Ministrstvo 
za šolstvo in šport, Ministrstvo za 
zdravje, Ministrstvo za delo in soci
alne zadeve in Ministrstvo za okolje 
in prostor.
Podpirajo pa jo tudi slovenski župa
ni in tako je izolski podžupan Bo
jan Zadel v petek zjutraj zajtrkloval 
med skupaj z otroci iz vrtca Mavri
ca. Z njim je bil tudi Dario Renko, 
ki je zastopal Obalno čebelarsko 
društvo.

Ustavno sodišče je ustavilo volitve
»Senat Ustavnega sodišča je v po
stopku za preizkus ustavnih pritožb 
na seji 15. novembra 2007 sklenil, 
da se ustavni pritožbi zoper sklepa 
Vrhovnega sodišča z dne 9. novem
bra, sprejmeta v obravnavo in da 
se do končne odločitve Ustavnega 
sodišča zadrži izvedba volitev v 18. 
volilni enoti za volitve predstavni
kov lokalnih interesov v Državni 
svet (območja občin Koper, Izola 
in Piran),« je na današnji tiskovni 
konferenci na Mestni občini Koper 
sklep Ustavnega sodišča citiral od
vetnik Franci Matoz. Ustavno sodi
šče bo tako, absolutno prednostno, 
presodilo, ali so bile z izpodbijano 
odločbo Vrhovnega sodišča kršene 
človekove pravice oziroma temelj
ne svoboščine pritožnikov. Kot je 
znano, je Matoz vložil dve ustavni 
pritožbi, in sicer pritožbo kandidata

za Državni svet Borisa Popoviča in 
petih elektorjev. Matoz, ki je pre
pričan, da je sklep Vrhovnega sod
išča pomanjkljiv, nedorečen in torej 
nezakonit, pričakuje, da bo Ustav
no sodišče pritožbam ugodilo in 
podalo navodila za nadaljnji potek 
volilnega postopka za Državni svet 
v 18. volilni enoti, kajti kot je rekel 
Matoz, je tudi v interesu Borisa Po
poviča, da se volitve v Državni svet 
izvedejo brez sence dvoma.

delfin
HOTEL ZDUS

OBVESTILO 
IN VABILO
Lokal PERGOLA, ob sprehajalni poti 
v marini, smo 21. novembra zaprli 
(v zimskih dneh), zato vse goste in 
obiskovalce vabimo v

MANDRAČ je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, TRR: 1010 0002 9046 354 
tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15, 
elektronski naslov: http://www.mandrac.si; 
email: urednistvo@mandrac.si

Odgovorni urednik: Drago Mislej
Uredništvo: Drago Mislej, Darjan Gorela, Boštjan Mejak, Žarko Kovačič, 
Aljoša Mislej, Marjan Motoh (karikaturist), Saša Stepanov (foto), Edvard 
Dečman (foto)
tehnični urednik: Davorin Marc email: sektor.tehnika® mandrac.si 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 1 EURO.
Polletna naročnina: 25,45 EURO.
Založnik: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010 
Prelom: Graffit Line, Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpis v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.

- pizzerio Vila Raineri, odprta vsak 
dan od 9. do 23. ure
v večernih urah v domači ambient 
KANTINE, odprta od 18. do 24. ure, 
razen v ponedeljkih.

Rezervacije za skupine in ostale informacije 
dobite v času obratovanja na 

tel. št. 05 6607 426 ali 05 6607 423.

Vljudno vabljeni!
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Priprave na naslednjo sejo občinskega sveta

Ali bomo po novem gradili le še z 
obvezno razlago zazidalnih načrtov
Izolski občinski svet bo naslednji četrtek razpravljal o celi vrsti zanimivih predlogov in informacij, o katerih v javnosti 
pa tudi med političnimi subjekti ni posebej izrazite enotnosti. Zato bi bilo še posebej koristno, če bi se predstavniki 
svetniških skupin pred sejo pogovorili med seboj, a se zdi, da se bo to zgodilo očem skrito, saj koordinacija ne deluje.
Nedvomno bi bilo oblasti najlažje, če bi 
skupaj z mandatom dobila še pravico do 
neomejenega odločanja o vsem, posebej 
pa o tistem, kar za seboj prinaša denar 
za proračunsko blagajno in večno slavo.

Toda, v demokraciji to pač ni mogo
če, zato se mora skoraj vsaka oblast 
dogovarjati tako, da sestavi ustrezno 
večino v parlamentu ali občinskem 
svetu. Pa tudi, ko ima večino mora 
znati prisluhniti mnenju opozicije, 
saj lahko tudi s tiste strani pade kaj 
državotvornega ali občinotvornega. 
Če predsednika vlade muči neenot
nost pred predsednikovanjem Evro
pi pa v Izoli teh težav ni, saj koordi
nacija župana nikakor ne zaživi.

Pred desetletji, ko občina še ni imela 
primernih strokovnjakov za pregled 
izdelane tehnične dokumentacije, je 
pred izdajo gradbenega dovoljenja 
dala projekte zunanjim sodelavcem, ki 
so pregledali dokumentacijo.

Pregledali so ali je tehnično pravilna in ali 
so upoštevani predhodni zahtevani doku
menti. Na osnovi tega je upravni organ ob
čine izdal gradbeno dovoljenje. Gradbeno 
dovoljenje je obvezno vsebovalo kote praga 
in venca, eventuelno slemena, kar je prisi
lilo izvajalca gradbenih del na izvajanje po 
izdelanem in odobrenem projektu. S tem 
se je dosegel red pri gradnjah in zagotovil 
podobo Izole kot je bila predvidena v urba
nističnih načrtih.
Do danes se je večkrat menjavala tozadevna 
zakonodaja, danes je projektant dolžan iz
delati projekt skladno z vsemi predhodnimi 
dokumenti in soglasji, s posebnimi izjava
mi v projektu to potrjuje in odgovarja, da 
je projekt izdelan v skladu s pogoji. Imam 
vtis, da izdajatelj gradbenega dovoljenja 
tehnične dokumentacije ne pregleduje, do
volj mu je prej navedena izjava projektanta. 
V Izoli je že več let hud pritisk gradbenih 
podjetij, ki jim je osnovni namen zgradi
ti čimveč stanovanj, jih dobro prodati, vsi 
ostali problemi pa naj bodo problemi obči
ne. Da se to doseže pa gradijo objekte, ki 
bistveno odstopajo od odobrenih. Tu jim 
pomaga označevanje višin s K+P+M itd, 
kjer ni označena nadmorska višina kot 
posameznih etaž oziroma venca (sleme
na), zato se to lahko razlaga po svoje (4 
etaže po 3m je 12m, če pa izvajalec dvigne 
višino etaž je to lahko dvakrat toliko!)

Glede na to, da se koordinacijskih 
sestankov, ki naj bi bili nekakšna 
priprava na seje občinskega sveta 
ne udeležujejo predstavniki vsaj 
dveh strank, ki premoreta skoraj 
polovico svetnikov, se zdijo takšna 
posvetovanja bolj ali manj odveč, 
še najbolj odveč pa so takrat, ko se 
jih ne udeležijo niti sklicatelji, tako 
kot se je pripetilo ta ponedeljek, ko 
so redki prisotni pravzaprav skupaj 
prebirali gradivo za sejo, ki bo na
slednji četrtek, 29. novembra. Pa bi 
se bilo treba skoordinirati o marsi
čem.
Na seji bodo namreč sklepali tudi o 
predlogu za obvezno razlago uredi
tvenega načrta Malija, glede obliko
vanja dimenzij objektov in števila

V Izoli imamo že več objektov, ki kvarijo 
prvotno zamišljen izgled Izole, sčasoma 
so zadeve vse hujše. Takšen je primer no
vega stanovanjskega bloka v Livadah. Po 
izgradnji objekta se navadno ugotovi, da 
je objekt koristen (več stanovanj) in se ne 
išče niti krivca za gradnjo mimo projektov. 
Stanovanjski blok je grajen za neprofitna 
stanovanja (spomnimo se svečane otvori
tve gradnje ob navzočnosti g. Pečanove), 
zato predlagam, da se vsa stanovanja 
uporabijo za neprofitna za stanovanj po
trebne Izolane.
Ob takem načinu gradenj v Izoli, ko ima
mo diktat izvajalcev del (mogoče tudi s 
podporo ljudi, ki lahko odločajo) se spra
šujem, čemu smo imeli in bomo še imeli 
razne urbanistične delavnice, natečaje 
ipd. Naj naštejem nekaj porimerov diktata 
investitorjev oziroma izvajalcev: 
ARGOLINA: Če ne bi bilo izrednega priti
ska občanov Izole, da se prepreči ta grad
nja, ki bi pokvarila najdragocenejši prostor 
v Izoli, bi gradnja stekla. Pripomnim naj,

enot v stanovanjskih objektih, ter 
o predlogu za obvezno razlago do
ločb o tolerancah pri številu etaž v 
odloku o zazidalnem načrtu Ikor. 
Občinski svet bo obravnaval tudi 
problematiko komunalnih privezov 
in odločal o morebitni reviziji po
stopkov dodeljevanja le teh, odločal 
pa bo tudi o pripravi 3D predstavitve 
bodoče gradnje neprofitnih blokov 
v Livadah ter o nadzidavi že zgraje
ne garaže ob neprofitnem bloku. 
Poslušali bodo tudi informacijo o 
državnem lokacijskem načrtu za 
hitro cesto Jagodje - Lucija in skle
pali o terapevtski skupnosti Drevo 
življenja.

da na obravnavah ni bilo slišati nasproto
vanja tej gradnji s strani občinske oblasti. 
AQUALANDIJA LIVADE: Na razpravah 
o tej gradnji so občani zahtevali, da naj 
bo vrstni red gradenj objektov naslednji: 
najprej bazeni in pripadajoči hoteli, da 
dejavnost zaživi, se zaposli čimveč doma
činov in se šele nato, postopoma, skladno 
s potrebami gradijo garsonijere oz hoteli. 
Zahteve so bile sprejete, vnešene v doku
mente, a jih izvajalec ne upošteva, saj že 
ves čas gradi le spalna naselja.
PAVILIJON V PARKU: Ne bom dajal pri
pomb na njegovo obliko in funkcional
nost, čudim pa se, kako je lahko zgrajen 
brez dovoljenja.
Iz navedenega sledi, da je prejšnja oblast 
omogočila nered pri gradnji objektov, 
nova pa ji postopoma sledi. Ali imajo 
gradbena podjetja pri doseganju svojega 
cilja - to je čimvečjega zaslužka, res takš
no moč?

Anton Horvat

Svetniki bodo sklepali tudi o spre
membah in dopolnitvah odlokov o 
ustanovitvi različnih javnih zavo
dov, ki jih je treba uskladiti z novo 
zakonodajo. Gre za nekatere no
vosti v zvezi z oblikovanjem sveta 
zavodov, pogojev za imenovanje 
ravnatelja, imenovanja vršilcev do
lžnosti ravnatelja in glede razrešitve 
ravnatelja ter glede sklepanja delov
nih razmerij.
Med gradivo za sejo pa je zašla tudi 
informacija o zapletih pri volitvah 
državnega svetnika za območje treh 
obalnih občin, glede katere pa se 
itak ni kaj koordinirati.

D.M.

Dva predloga ob “bloku”
Tridimenzionalna predstavitev idejnih 
projektov za področje, namenjeno grad
nji “neprofitnih blokov"
V izogib vsem znanim problemom pri 
gradnji prvega neprofitnega bloka ter za
radi manjše razumljivosti dvodimenzio
nalnih prikazov, predlagam, da se za ce
loten idejni projekt za gradnjo vseh nepro
fitnih blokov poslužimo bolj razumljivega 
načina tridimenzionalne predstavitve. 
Predlagam, da se izdela tridimenzionalno 
interaktivno vizualno simulacijo, ki naj bi 
potrdila prepričljivost zamisli in prostor
ske uporabnosti.
Predstavitev naj bo izdelana tako, da bo 
omogočala zelo realističen pogled na ce
lotno področje ZN Livade - Zahod pa tudi 
na celoten poseg, ki ga predstavlja idejni 
projekt gradnje neprofitnih blokov, kar 
pomeni da mora vsebovati tudi že vse ob
stoječe objekte.
Osnovni namen tega sklepa je tridimenzio
nalna predstavitev idejnega projekta grad
nje neprofitnih blokov, predstavitev ume
ščanja novih objektov v prostor, sezna
nitev zainteresirane javnosti in občinskih 
svetnikov ter iskanje morebitnih boljših 
rešitev idejnega projekta (vkopanje par
kirišč pri preostalih blokih, oblika streh, 
višina...). Razlog več za takšno odločitev 
je Sklep o pripravi sprememb Odloka o za
zidalnem načrtu Livade-zahod objavljen v 
uradnih objavah Občine Izola.

Garažna hiša
Spremembe pri projektiranju garažne 
hiše neprofitnega bloka v Livadah
Poleg neprofitnega bloka v Livadah že sto
jijo garaže, in sicer niso vkopane, pač pa 
samostojen objekt. Obstaja možnost, da 
jih bodo zasuli, kar bi predstavljalo pono
ven poseg v prostor. Razmislite, kakšen bo 
izgled tega prostora, ko bodo zgrajeni vsi 
štrije stolpiči z zasutimi garažami.
Zato predlagam, da avtor projekta preuči, 
kakšne so možnosti, da se obstoječe gara
že nadzida s stanovanjskim stolpičem.

Klub svetnikov LDS

Kako se je gradilo po starem in 
kako se gradi po novem
Ta zapis bi lahko objavili tudi kot pismo bralca, vendar je Anton Horvat upokojeni gradbeni inšenir, ki o 
postopkih gradnje marsikaj ve, čeprav ga, kot sam pravi, zakonodaja zadnje čase prehiteva. Nekatere zakonitosti 
gradbeništva pa so takšne, da jih ne more zanikati nobena zakonodaja in o teh je pisal v tem prispevku.
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Čakajo nas gradbeni dnevi

Največji problem izolske 
kanalizacije je lahko morje
V naslednjih dneh in mesecih bo urejanje kanalizacije zagotovo najpomembnejša izolska investicija. Če je 
doslej minila dokaj neopazno pa se bo v prihodnje še kako pomešala med naš vsakdan, saj bodo delavci 
Komunale začeli popravljati cevovode oziroma kanalizacijo v starem delu mesta, saj morajo do začetka 
obratovanja skupne čistilne naprave preprečiti vdore morske vode v kanalizacijski sistem.

Lep ulov izolskih ribičev
Že res, da lovijo sardele, ampak 
sardele lovijo tudi večje ribe in 
tako se zgodi, da ribiči ulovijo tudi 
lovce. Včeraj so tako ulovili dober 
meter in pol veliko in skoraj 50 ki
logramov težko tuno.
Odpeljali so jo naravnost v tovarno 
kjer jo bodo pripravili za trg. Ribiči 
pa bodo očitno spet ostali na sar
delah.

Kot je v daljšem pogovoru za Mandrač 
povedanel Ernest Požar, vodja sektorja 
za ravnanje s fekalnimi in meteornimi 
odpadki, pri izolski Komunali, bodo 
naslednji meseci do sredine 2008 za
gotovo zelo razgibani, saj bodo morali 
kar nekajkrat preusmeriti sistem od
vajanja izolskih odplak.

Dejstvo je namreč, da je sedanji sistem, 
ko imamo združene komunalne odpla
ke in meteorne vode, zelo nepraktičen 
in po svoje nezanesljiv, saj se ob ve
likem deževju ali plimi nekatere cevi 
povsem napolnijo in potem voda, sku
paj z odplakami udari na piano pri pre
točnih sifonih, ki jih imamo v Izoli kar 
nekaj. Prvi je pri hotelu Marina, drugi 
ob vogalu mandrača, tretji pa v vogalu 
pri Kampi, kjer prihaja do preliva fekalij 
vsakokrat, ko na hitro padejo večje koli
čine dežja. Takrat se, skupaj z meteorno 
vodo, ki s seboj prinaša pesek in olja s 
cest in ulic, v morje izlivajo tudi fekalije, 
kar seveda povzroča veliko nevšečnosti, 
še posebej poleti.

Po novem bo ta sistem vsaj delno po
pravljen oziroma spremenjen, saj bodo 
meteorne vode zbirali v dveh centralnih 
zbiralnikih (pri brezplačnem parkirišču 
in v zbiralniku pod igriščem z umetno 
travo ob rokometni dvorani. Od tam 
bodo višek meteornih voda po obnov
ljenih ceveh pošiljali v morje približno 
po isti trasi kot danes, le da bodo cevi 
nove, večje in da bodo postavljene dlje 
v morje.

Poseben problem predstavljajo vdori 
morske vode v izolski kanalizacijski 
sistem, kar seveda pomeni, da so ogro
žene bakterije, ki razgrajujejo fekalije 
in ko bo dograjena čistilna naprava 
v Kopru preprosto ne bomo smeli tja 
pošiljati odplak v katerih bi bila tudi 
morska voda, zato bodo že te dni začeli 
pospravljati nekatere cevi, ki jih morje 
najbolj ogroža.
Kot je povedal Ernest Požar je takšnih 
cevi v Izoli veliko, začeli pa bodo s 
popravili v Tovarniški ulici, nato bodo 
prešli na Drevored 1. maja pa v beka- 
tere ulice, ki pravokotno prihajajo na 
Sončno nabrežje. V Komunali so bili 
res presenečeni, ko so ugotovili, koliko 
morske vode prepuščajo nekatere stare 
cevi, ki jih bodo skušali zdaj ponovno 
zapreti, tako da bi se izognili tej težavi 
v bodoče.

priključeni na skupno čistilno na
pravo.
Vsekakor pa je treba povedati, da 
bodo trše snovi še vedno ostajale v 
Izoli, v Koper bomo pošiljali le ra
zredčene fekalije in meteorno vodo. 
Seveda bomo morali to tudi dobro 
plačati, zato je slišati kar nekaj pri
pomb, da smo v ta projekt šli ven
darle premalo premišljeno.
V Komunali se s tem ne obremenju
jejo in skušajo svoje delo opraviti 
profesionalno pač glede na dogovo
re med občinami.
Pogovor v celoti, vključno z nekate
rimi pojasnili odgovornih v izolski 
občini bomo objavili v naslednjem 
Mandraču.

D.IVI

Škof Jurij o svetopisemskih drevesih
Danes v četrtek 22. 11. ob 20.00 bomo imeli v Manziolijevi palači g škofa 
Jurija, s predavanjem o svetopisemskih drevesih. Predavanje je v sklopu 
priprav na svetopisemski park ob novem pastoralnem centru v Jagodju. 
Verjetno mnogi že veste da se župnija pripravlja urediti novo cerkev in pa
storalni center ob križu v Jagodju. Ob centru je veliko zemljišče v cerkveni 
lasti, kjer naj bi ostale nepozidane zelene površine, urejene v park s sveto
pisemskimi drevesi. Lepo vabljeni!

Literarni večer s Klariso Jovanovič
Vabimo Vas, da se nam v soboto, 24. novembra, ob 20.30 pridružite v 

našem Wine Baru, kjer bo Klarisa Jovanovič, glasbenica, pesnica in preva
jalka leposlovja predstavila svojo knjigo poezij. Odlomke, ki jih bo avtorica 
sama prebrala, bo spremljal na klasični kitari Luka Ropret.
Sledil bo klepet z avtorico, prijatelji in znanci ob kozarcu dobrega vina. 
Prisrčno vabljeni!

Slovesno ob prazniku svetega Mavra
Na praznik Kristusa Kralja 25. 11. 2007 in ob praznovanju župnijskega za
vetnika sv. Mavra bo letos še posebej slovesno. Z nami bodo praznovale vse 
slovenske uršulinke ob sklepu Angelinega leta in ob 40. obletnici izolskega 
samostana. Povabili smo nekdanje župnike, kaplane in druge duhovnike. 
Somaševanje bo vodil gospod škof Metod.

Prebivalci v okolici izolskega črpa
lišča so bili v preteklih mesecih de
ležni ostrega smradu, ki je prihajal 
iz gradbišča črpališča in tlačnega 
voda, kar je bila posledica časovne 
neusklajenosti nekaterih faz grad
nje. Ker je v črpališče med glavnimi 
deli prihajalo, tudi zaradi močnih 
decevij, preveč fekalij, je izvajalec 
pretok le teh nekoliko zavrl s tem pa 
povzročil nabiranje in zadrževanje

fekalij v sistemu in posledično pov
zročal smrad, ki naj bi ga bilo zdaj 
konec, saj bo črpališče dokončano. 
Seveda pa bodo zdaj še nekaj časa 
fekalije in meteorne vode prečrpa
vali v naše morje, potem jih bodo 
v celoti preusmerili v Koper, ko 
bodo pri nas uredili izpust v morje 
jih bodo za nekaj časa vrnili spet v 
Izolo in ko bomo sanirali cevi pred 
vdori morske vode bomo končno

MIKLAVŽEVANJE V ŽUPNIJSKI CERKVI SVETEGA MAVRA
V SREDO 05.12. OB 16,30 URI
Miklavž sporoča, da bo tudi letos na miklavžev večer v sredo, 05.12. prišel 
v župnijsko cerkev sv. Mavra v Izolo in bo obdaril vse pridne otroke iz naše
ga mesta. Prosimo starše, da otroke ČIM PREJ prijavijo župniku g. Janezu 
(prosim, da g. župniku na Ustk napišete ime, priimek in starost otroka) in 
prispevate 5,00 EUR za pripravo daril.
Miklavževanje bomo začeli z ogledom igrice MIKLAVŽEVO PISMO, v kate
ri sodelujejo veroučenci iz naše župnije pod mentorstvom gospe Nadje. 
ŽUPNIJA IZOLA
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Nikoli ne bomo vsega vedeli
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Terapevtska skupnost na hribu 
deluje tudi brez pomoči občine
Terapevtska skupnost Drevo Življenja ni novinec v naši občini. Le kako bi bila, če se ve, da 
jo je prejšnja občinska oblast podpirala od samih začetkov in vložila kar precejšnja sredstva 
v njihove kadre in v samo gradnjo na hribu. S spremembo oblasti je bil projekt deležen bolj 
kritičnega pogleda in v četrtek bo o skupnosti končno govoril tudi občinski svet.
Vemo, kako zanimivo je bilo politično doga
janje v naši občini tam nekje od novembra 
naprej. Spomnimo se. Najprej sta se naspro
tujoča si “velika” politična tabora psovala, 
zmerjala, napadala, obtoževala terorističnih 
napadov in pitja kafeta v sosednjih občinah, 
nato so si poskušali mešati štrene na nekaj 
prvih maratonskih zasedanjih občinskega 
sveta, končno pa so z roko v roki zakorakali 
novim dogodivščinam naproti.

Prošnje za različne razpise pa so bile 
obravnavane, ko je bilo ozračje še neko
liko manj prijateljsko in tudi zato je bila 
vloga Terapevtske skupnosti tokrat zavr
njena. In ker smo bili v Mandraču deležni 
kritike, da pišemo o njihovem delu najia- 
met smo povabili na pogovor Milana Stu- 
vo, koordinatorja centra Drevo Življenja.

- Najprej za začetek, koliko uporabnikov 
trenutno šteje center Drevo Življenja?
- Trenutno jih gostimo 8, iz celotne Slove
nije.
- Kakšni pa so pogoji, ki jih mora izpol
njevati nekdo, ki bi se rad odvadil upo
rabe trdih drog v vašem centru?
- Predvsem mora biti za to izredno moti
viran. Sam si mora želeti, da se pozdravi, 
sicer od tega ne nastane nič. Enkrat, ko 
sprejme program, pa se mora držati reda, 
sicer sledijo sankcije. Red pa je tukaj ja
sen. Seveda je strogo prepovedano vnašati 
kakršnekoli droge v skupnost.
- Pa je kdo to vseeno kdaj storil?
- Žal, je. Sicer imamo obvezne preglede, 
tako, da nam ne more nič zbežati.Povedati 
moram, da močno sodelujemo s starši. To 
bi rad posebej poudaril. Enkrat na mesec 
je staršem dovoljeno, da nas obiščejo in 
se pogovorijo s strokovnjaki, ki delajo v 
centru. Vedeti moramo, da so v primeru, 
ko nekdo uporablja trde droge, najbolj pri
zadeti starši, in iz osebnih izkušenj vem, 
kako je težko, če se sin ali hčerka odpravi 
na večmesečno zdravljenje v komuno, v 
kakšno drugo državo in potem nimaš sti
kov. To je moreče. Starševska ljubezen je 
najbolj iskrena in ,če ne greš skozi to fazo, 
tega ne moreš razumeti.
- V čem se ta center razlikuje od navad
ne komune?
- Mi imamo takoimenovani visokopraž- 
ni program. Uporabniki niso prepuščeni 
samim sebi in svoji volji, temveč imamo 
strokovnjake, ki jim pomagajo, se z nji
mi pogovarjajo. Tu mislim na psihologe, 
zdravnike... In etični kodeks. Potrebno je 
vedeti, da je za vsakega posameznika po
treben drugačen pristop. Sam nisem niko
li podpiral uporabe metadona kot zdrav
ljenje, a nekaterim to pač pomaga. Res, 
za vsakega je potreben drugačen pristop 
k zdravljenju in zato imamo strokovnjake, 
ki se z uporabniki ukvarjajo. Veliko se 
dela na psihi in na delovnih navadah.
- Kakšen je navaden dan v terapevtski 
skupnosti?
- Začne se zjutraj, ko uporabnik vstane 
in sledi obvezna higijena. Nato zajtrk in

delo, recimo na polju. Nato ob desetih 
malica, ob enih kosilo ter aktivni počitek 
do dveh in pol. Delamo spet do petih, ko 
je čas za kavo ali popoldansko malico. Ob 
18.15 pa je na vrsti obvezno tuširanje. Pri 
temu smo posebej striktni, saj je ena od 
večjih težav pri odvisnikih ravno pomanj
kanje osebne higijene. Ob sedmih je nato 
večerja, potem ogled dnevnika ali pa reci
mo kakšnega filma, ob osmih sestanek ter 
pogovori s strokovnjaki in čas za kakšne 
družabne igre tam nekje do desetih, ko 
se gre spat. Spanje je tudi ena poglavitnih 
točk. Odvisniki imajo s spanjem hude te
žave, saj “prespijo” dejansko cel dan, nato 
imajo vso noč odprte oči. V terapevtski 
skupnosti pa je dan dolg in na koncu spa
nec še kako prav pride. Sploh podpiramo 
fizične aktivnosti, zato imamo tudi nekak
šen fitnes center, ki pa potrebuje še nekaj 
dela, da bo “pravi”. Načeloma je potreben 
vsaj en mesec, da odvisnik ponovno začne 
funkcionirati.

Po besedah zdravnika Petra Bossma- 
na, ki strokovno bedi nad terapevtsko 
skupnostjo, traja zdravljenje najmanj 
dve in največ tri leta. Pomembno je 
poudariti, da gre pri tej skupnosti za 
bivalno in psihosocialno skupnost, 
kar pomeni, da so prevzeli izkušnje 
Don Pierinove bivalne skupnosti in jo 
oplemenitili z psihosocialnim delom 
z odvisniki, po vzoru ameriškega 
pristopa, ki pa je bistveno krajši kot v 
naši, izolski skupnosti. V prvem letu 
sodelujejo starši ali partner le v sku
pinskih terapijah, razen, v primeru 
posebno hudih težav, ko lahko dobijo 
domači tudi posebno, individualno 
pomoč.
V skupnosti sta zaposlena dva psiho
loga, sodeluje pa tudi več prostovolj
cev iz vrst socialnih delavcev, pa tudi 
posamezniki. Želeli bi si, da bi imeli 
za strokovni kader več denarja. Vsak, 
ki čuti potrebo po pomoči, ali si želi 
popolnejših informacij, lahko pokliče 
na telefonsko št. 05 640 00 02.

- Koliko časa že redno delujete?
- Kakšno leto in pol
- Kako pa se vzdržujete?
- Mesečno vsak uporabnik plača 200 evrov. 
To je tudi nekako zmenjeno s socialnimi 
službami, ki plačajo to v imenu uporabni
ka. Ministrstvo za delo in družino nam je 
namenilo nekaj denarja preko razpisa in 
to že drugo leto. S tem denarjem pa kri
jemo delo terapevtov in osebja, ostalo pa 
nekako še pokrijemo, tudi z različnimi da
rovanji posameznikov, predvsem v obliki 
hrane. A potrebovali bi kaj več od tega.
- Od občine pa letos niste dobili nič.
- Tako je, pomagale so sicer sesednje obči
ne (koprska s 500 evri, piranska pa s 1500 
evri op.n.). S prejšnjo županjo smo sicer 
imeli tudi dogovor o subvencioniranju. 
Ustanovili naj bi zavod, saj bi le tako lah
ko redno zaposlili strokovnjake. Februarja 
smo tudi bili pri županu, ki nam je takrat 
tako ustno kot pisno zagotovil podporo. 
No, od tega ni bilo nič. Prišlo je do težav 
pri lastniških deležih poslopja, v katerega 
je občina vložila res velik denar in na kon
cu so nam prošnjo na razpisu tudi zavrni
li. Zavrnili pa so jo, češ, da smo center, ki 
ne deluje za Izdane. Tako nam je to pisno 
obrazložil gospod Žlogar.. In ravno takrat 
smo celo imeli dva Izdana v oskrbi. Nas 
je pa v zadnjem času obiskal tako župan 
Klokočovnik, kot tudi podžupan Grad in 
g. Žlogar, sicer neuradno. Zato ne razu
mem, kako v medijih govorijo, da nimajo 
pojma, kaj se sploh tukaj dogaja. Pa saj so 
vendarle bili tukaj.
- Kako pa s sosedi?
- S sosedi pa res nimamo težav. Nobenih 
pritožb ni nikoli bilo in to je dobro. Smo 
v spodobnih, oziroma kar normalnih od
nosih.
- Na koncu smo se z Milanom Štuvo še 
malo sprehodili po skupnosti, kjer nam 
je razkazal polja in rastlinjake. V teh si 
skupnost sama pridobiva bio izdelke, v 
prihodnosti pa celo razmišljajo tudi o 
kakšnem hlevčku, da bi lahko bili povsem 
samozadostni. S prečiščevalno napravo 
čistijo odpadno vodo ter jo ponovno upo
rabijo za škropljenje zelenjave, in nasploh 
poslopje deluje kot izredno lepa kmetija iz 
prejšnjega stoletja.

Aljoša M.

ZA SEJO OBČINSKEGA SVETA

Predlog sklepov v zvezi s projektom 
izgradnje kmetije Terapevtske 
skupnosti Drevo življenja.
Urad za družbene dejavnosti je v mesecu 
decembru 2006 pripravil pisno informa
cijo s popisom kronologije poteka najpo
membnejših aktivnosti za izgradnjo kme
tije Terapevtske skupnosti Drevo življenja, 
ki je bila obravnavana na seji vodij klubov 
svetnikov Občine Izola.
Občinska uprava si je tekom letošnjega 
leta, v sodelovanju s sopodpisniki krovne 
pogodbe, prizadevala za ustrezno rešitev 
odprtih premoženjsko pravnih in drugih 
vprašanj v zvezi z uspešnim zaključkom 
zatečene faze, v kateri se trenutno nahaja 
projekt izgradnje Terapevtske skupnosti 
Drevo življenja. Ocenjujemo, da je us
pešna rešitev predmetne problematike 
v Občinskem javnem interesu. Glede na 
to, da so bila do sedaj v projekt vložena 
tudi znatna finančna sredstva izolskih 
davkoplačevalcev menimo, daje potrebno 
predloge in usmeritve za rešitev nastale si
tuacije verificirati na Občinskem svetu.
Po proučitvi razpoložljive dokumentacije 
ocenjujemo, da je trenutna premoženj
sko pravna ureditev razmerij med Obči
no Izola in ostalimi sopodpisniki krov
ne pogodbe z dne 4.2.2004 in kasnejših 
pogodb o sofinanciranju izgradnje objekta 
na Cetorah nad Izolo za potrebe Terapevt
ske skupnosti Drevo življenja neustrezna, 
saj ni zavarovan investicijski vložek Obči
ne Izola v zgoraj navedeni objekt. 
Trenutno lastniško stanje na nepremič
ninah predstavlja delež do 9/10 v korist 
tretjega sopodpisnika krovne pogodbe, 
Petra Stuve, ki ga v vseh postopkih zasto
pa Milan Štuva, oba stanujoča na naslovu 
Poljane 8, Pobegi, medtem, ko je Občina 
Izola vpisana kot lastnica le v deležu do 
1/10 nepremičnine. Takšno stanje pome
ni, da znesek dosedanje investicije Občine 
Izola v nepremičnino oziroma objekt (cca. 
430.000,00 Eur neposrednega financiranja 
v letih ‘04, ‘05 in '06 in dodatni posredni 
prispevki Občine Izola v izgradnjo objekta) 
ni ustrezno zavarovan oziroma razviden iz 
lastniške strukture na nepremičnini.
Glede na obstoječa pogodbena razmerja 
s sopodpisniki krovne pogodbe je zato 
treba skleniti posebno pogodbo, s kate
ro se bodo uredila vsa odprta premoženj
sko pravna vprašanja med pogodbenimi 
strankami, kar je bilo tudi predvideno v 9. 
členu krovne pogodbe. Poleg navedenega 
je treba tudi preveriti in ugotoviti ali so 
izpolnjeni vsi zakonski pogoji za oprav
ljanje dejavnosti, ki jo izvaja Terapevt
ska skupnost Drevo življenja v objektu 
na Cetorah to je pomoč zasvojencem 
od nedovoljenih drog. Za to bo potrebno 
preučiti tudi vsebinska vprašanja o ustre
znosti strokovnih pristopov izvajalcev 
terapevtskega programa in.v zvezi s tem 
pridobiti ustrezna mnenja pristojnih inšti
tucij, ter to primerjati z interesi Občanov 
Občine Izola.
V primeru, da bo Terapevtska skupnost 
Drevo življenja nadaljevala z opravljanjem 
terapevtske dejavnosti v objektu na Ceto
rah, bo potrebno tudi popisati osnovna 
sredstva v objektu ter skleniti pogodbo 
o upravljanju, vzdrževanju objekta ter 
urediti tudi zavarovanje le-tega. Če med 
Občino in sopodpisniki krovne pogodbe 
ne bo prišlo do sklenitve posebne pogod
be oziroma do sporazumne rešitve med
sebojnih razmerij, bo Občina Izola morala 
zoper odgovorne osebe sprožiti ustrezne 
sodne in upravne postopke s ciljem zava
rovati svoje premoženjsko pravne intere
se, kot tudi interese Občanov Izole.
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0 TEM SE GOVORI

Zamrznjeno hrano je najbolje 
odtajati v hladilniku
V Tednu vseživljenjskega učenja je izolska Borza znanja pripravila pogovore o varnem ravnanju z živili ter o 
nevarnostih, ki jih prinaša gensko spremenjena hrana. Prispevek je nastal na željo obiskovalcev knjižnice, ki 
se predavanja niso mogli udeležiti, namenjen pa je vsem, ki smo prepričani, da gre zdravje skozi želodec.

■■■■HiO varni rabi živil v domačem gospodinj
stvu je spregovorila Felicita Urzi, živil
ska tehnologinja. Začela je pri nakupu 
živil v trgovini, kjer naj bi vedno natan
čno prebrati deklaracijo na živilu.

Za izbiro se je smiselno odločiti glede na 
datum uporabe živila, hranilno vrednost 
in sestavo (mogoče imamo doma osebo z 
dieto ali alergijo!) ter proizvajalca oz. po
reklo živila. Pri embaliranih živilih je treba 
paziti, da je embalaža nepoškodovana. Pri 
neembaliranih živilih se je za nabavo smi
selno odločiti glede na njihov izgled, vonj, 
svežost. Med transportom domov naj bo 
čas transporta do doma naj čim krajši. Od
svetuje se izpostavljanje živil neposredni 
svetlobi, soncu. V avtu se zato bolj pripo
roča transport živil v pokritem prtljažniku 
kot v kabini.
Pri shranjevanju živil doma moramo do
sledno upoštevati pogoje, predvsem tem
peraturne, ki so navedeni na označbah 
izdelkov. Poleg upoštevanja pogojev shra
njevanja je nujno treba upoštevati tudi 
datum uporabe. Pri shranjevanju živil je 
smiselno živila zlagati in uporabljati po 
načelu izpodrivanja živil - starejša živila se 
shranjujejo bolj spredaj in se tudi porabijo 
najprej. Pri shranjevanju živil v hladilniku 
je treba zagotoviti tudi pravilno prostorsko 
razporeditev živil - bolj občutljiva živila je 
treba shranjevati na vrhu, da se prepreči 
navzkrižno onesnaženje. Med shranjeva
njem je živila treba zaščititi pred naknad
nim onesnaženjem (živila pokriti).

Sveže meso
Kljub visoki hranilni vrednosti mesa v 
naši prehrani, je poudarila Felicita Urzi, 
se moramo zavedati, da lahko tudi doma, 
v kuhinji, priprava svežega mesa pred
stavlja tveganje za zdravje, v kolikor pri 
pripravi ne upoštevamo osnovnih načel 
higiene živil.
Zamrznjeno hrano vedno odtaljujemo v 
hladilniku (4C), pod mrzlo tekočo vodo 
v originalni embalaži ali v mikrovalovki. 
Nikoli mesa ne odtaljujemo na kuhinjskih 
površinah pri sobni temperaturi. Ved
no uporabljamo le popolnoma odtajano 
meso! Opozarjamo, da se odtajano meso 
ne sme ponovno zamrzovati. Meso, ki se 
odtajuje v mikrovalovki, je lahko odtaja
no nehomogeno, zato ga je treba porabiti 
takoj.

U-ilMlI

Zakaj potrebujemo vlaknine?
Hrana, ki v debelem črevesju dlje časa razpada pri telesni temperaturi, 
omogoča, da se razvijejo izjemno strupene snovi, ki se resorbirajo nazaj v 
telo. To ima na dolgi rok celo vrsto negativnih posledic na vse organe in 
splošno počutje. Vlaknine pa so tiste, ki v črevesju vežejo nase 
neprebavljene snovi in toksine, pospešujejo krčenje črevesni mišic in tako 
pospešujejo izločanje razpadlih in škodljivih snovi. S tem uravnavajo 
črevesno floro in redno izločanje, izjemno pomembne pa so tudi za 
regulacijo ravni sladkorja, holesterola in trigliceridov. Sodobni način 
življenja z malo gibanja in uživanje industrijsko pridelane hrane z malo 
vlakninami poleni naše črevo in upočasni prebavni proces. Svetovna 
zdravstvena organizacija priporoča dnevni vnos 25-40 gramov rastlinskih 
vlaknin. Največ jih sicer najdemo v sadju, zelenjavi in žitaricah, a so 
raziskave pokazale, da ima ta hrana danes zaradi industrijskega načina 
pridelave, manj kakovostne zemlje, škropiv, pesticidov itd. v povprečju pol 
manj zaščitnega faktorja za človeški organizem, kot ga je imela včasih. Če 
bi želeli s sadjem zaužiti priporočeno količino vlaknin, bi ga morali dnevno 
pojesti 4 kilograme. Smiselno je torej vlaknine dodajati hrani. Na tržišču je 
kar nekaj izdelkov, ki se uporabljajo kot vlakninski dodatek k prehrani. 
Eden takih je izdelek TOP FIBRE, ki pa vsebuje kar 70 odstotkov vlaknin, 
ki so pridelane iz popolnoma naravnih surovin. Najdete ga v Reviti.

Higiena
Tudi v domači kuhinji za brisanje rok 
priporočamo uporabo papirnatih brisač. 
Za pripravo jedi iz surovega mesa ved
no uporabljajmo ločene kuhinjske deske 
in nože, ki se ne uporabljajo pri obdelavi 
drugih živil ali že gotovih jedi. Posebno 
pozornost in pazljivost velja glede upo
rabe kuhinjskih krp, s katerimi se lahko 
prenašajo mikroorganizmi iz nečistih po
vršin, orodja, pribora na čiste površine, 
roke ali živila.

Nevarnosti gensko spremenjene hrane
Svoje vedenje o nevarnostih gensko spre
menjene hrane, pa nam je posredovala 
dr. Etena Varljen Bužan, dejala je, da o 
gensko spremenjeni hrani beremo kot o 
nečem, kar se bo dogajalo nekje v prihod
nosti oziroma o nečem, kar se dogaja nek
je daleč. To žal ni res, kajti gensko spreme
njeni organizmi so že na našem krožniku. 
Gensko spremenjena hrana je sestavni del 
naše prehrane in genski inženiring hrane 
je lahko znanost z nepredvidljivimi posle
dicami. Transgenske rastline imenujemo 
rastline, ki vsebujejo gen oziroma gene, 
ki so bili umetno vneseni in jih rastlina ni 
dobila v naravnem procesu oprašitve.

Hrano, ki vsebuje te rastline imenujemo 
gensko spremenjeno hrano. Ena med 
prvimi gensko spremenjenimi rastlina
mi v prodaji je bil paradižnik. Mehčanje 
paradižnika, ki predstavlja veliko težavo 
pri njegovem transportu in distribuciji so 
upočasnili z zaviranjem delovanje encima, 
ki povzroča njegovo mehčanje Takšni gen
sko spremenjeni paradižniki so dlje časa 
trdi in uporabni.

Največ v ZDA in Argentini
Trenutno skoraj vse gensko spremenjene 
poljščine gojijo le v šestih državah. Največ 
v ZDA in Argentini, sledita Kanada in Ki
tajska. Kmetje gojijo predvsem koruzo in 
sojo, sledita bombaž in oljna repica. Ras
tline so najpogosteje spremenjene tako, 
da so odporne na herbicide (77 %) ali na 
žuželke (15 %), preostale pa imajo navad
no vgrajeno odpornost na oboje. Eden od 
negativnih predznakov genske inženiringa 
je genska manipulacija, ki onemogoči, da 
bi seme v naslednji sezoni obrodilo. S tem 
poskušajo korporacije, ki imajo monopol 
za prodajo semen, prisiliti kmete, da vsa
ko leto kupijo nova semena za setev. 
Strokovnjaki menijo, da lahko gensko spre
menjena hrana sproža različne alergijske 
bolezni, med drugim tudi astmo in težave 
s kožo vendar o tem še ni trdnih dokazov. 
Od trenutka, ko se je gensko spremenjena 
hrana začela masovno uporabljati v ZDA, 
se je število alergij v tej državi podvojilo. 
V državah, ki temu niso sledile, pa je rast 
alergij veliko bolj počasna.
Zagovorniki genskega inženiringa seveda 
verjamejo, da bo le-ta prinesel kakovos
tnejšo, pestrejšo in cenejšo hrano, in bo 
tako pripomogel reševanju lakote na glo
balni ravni, skeptiki pa trdijo, da ni doka
zov, da gensko spremenjena hrana ljudem 
ne škoduje.
Po evropski zakonodaji bi morali proizva
jalci živil označiti vse izdelke, ki vsebujejo 
več kot en odstotek gensko spremenjenih 
sestavin. Za enkrat takšnih oznak pri
manjkuje na naših živilih kar seveda ne 
pomeni, da je hrana brez njih. V Sloveni
ji ni zakona, ki bi urejal uporabo gensko 
spremenjenih organizmov in večina slo
venskih proizvajalcev ne more zaneslji
vo potrditi, da jih v njihovih prehranskih 
surovinah ni. V Sloveniji pridelava gensko 
spremenjenih rastlin v tem trenutku ni 
zakonsko urejena, gojenje tistih gensko 
spremenjenih rastlin, ki so na seznamu 
dovoljenih, pa je v skladu z EU zakonoda
jo možno tudi v Sloveniji.

Ksenija Orel

Javni zavod
ZDRAVSTVENI DOM IZOLA

CENTER ZA PREPREČEVANJE IN ZDRAVLJENJE 
ODVISNOSTI OD PREPOVEDANIH DROG

Vabimo vas, da se udeležite predavanj v sklopu aktivnosti meseca preven
tive za področje prepovedanih drog

Ponedeljek 26.11.2007:
Predstavitev problematike infekcijskih bolezni in uporabe drog.
Ponedeljek 03.12.2007:
Problematike zastrupitev in uporabe drog.
Ponedeljek 10.12.2007:
Predstavitev problematike uporabe kanabisa (marihuane).

Vsa navedena srečanja se bodo pričela ob 10:00 v sejni sobi Zdravstvenega 
doma Izola.
Po uvodnem predavanju bo sledila razprava z možnostjo postavljanja vpra
šanj strokovnjakom.

Udeležba na predstavitvah je brezplačna.
Vljudno vabljeni vsi, ki jih problematika zanima.
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Za prostor pod soncem

MAHIDKKAČ 7

Vsi privezi na novih pomolih so 
zaenkrat zgolj začasni
Dodeljevanje privezov za občane, ali po domače komunalnih privezov, še zdaleč ni tako preprosto dejanje kot se 
zdi na prvi pogled. Ustava nas namreč izenačuje med seboj, ne glede na to, kdo kje živi ali je samo prijavljen, 
zato bo pisanje Odloka o komunalni luki in pravilnika o dodeljevanju privezov še posebej zahtevno.
Da je zadeva resna priča tudi točka 
dnevnega reda naslednje seje občin
skega sveta, ki bo razpravljal o mož
nosti revizije dodeljevanja privezov na 
novih pomolih.

Nedvomno je pritisk na priveze velik in 
prav gotovo se bo v pisarni vodje prista
niške dejavnosti izolske Komunale do 
konca leta nabralo blizu napovedanih 
600 prošenj za priveze. Že zdaj jih je na
mreč blizu 500, prošnje pa vlagajo pred
vsem Izolani oziroma lastniki plovil s 
stalnim prebivališčem v Izoli.
Glede dodeljevanja privezov oziroma 
v zvezi s privezi, ki so že zasedeni na 
prvem pomolu je tudi rečeno, da so za
časni, saj je bilo treba zaradi same po
stavitve pomolov čolne pač premakniti

in so zdaj privezani ob pomol. Tako je lep delež tistih, ki z Izolo niso dnevno, 
bilo tudi s postavitvijo drugega pomo- ampak prej le občasno povezani. Vsem 
la, ki sicer še ni uporaben in bo tudi z pa pogodba, ki so jo sklenili s Komuna- 
ostalimi tremi, ki naj bi jih postavili do lo poteče ob koncu leta in Komunala teh 
konca leta. V naslednjih dneh bo še ne- pogodb ne bo obnavljala. Začasno bodo 
kaj hude krvi tudi zaradi umika plovil, ta plovila dobila priveze v marini, po
ki so zdaj na sidrišču. V bodoče sidrišča tem pa jih bodo, če bo to mogoče, vrnili
namreč ne bo več in med lastniki je kar na priveze ob pomolih.

Sklep o začetku revizije 
dodeljevanja komunalnih privezov
Po Izoli se že dalj časa širijo govorice, 
da se pri pridobivanju oz. dodeljevanju 
komunalnih privezov za plovila ne upo
števa nobenih kriterijev (npr. namena 
uporabe plovila, čakalne dobe za prido
bitev priveza, dimenzij plovila, rednega 
plačevanja pristojbine za uporabo prive
za ...).
Namen revizije dodeljevanja komunal
nih privezov je ugotoviti ali so bili pri 
dodelitvi le teh spoštovani zakoni in 
notranji pravilniki, drugi predpisi in po
klicne norme upravljavca komunalnih 
privezov.
Da si Izolani in Izolanke ne bi ustvarjali 
napačnih sodb o resničnosti in pošte
nosti pri pridobivanju oz. dodeljevanju 
komunalnih privezov za plovila, predla
gam, da se imenuje komisija in izvede 
revizija navedenega.
Mandat preiskovalne komisije je ome- 

§ jen, kar pomeni, da je ustanovljena za 
| določeno obdobje. Svojo dejavnost pre- 
£ neha, ko zaključi preiskavo in izdela po

ročilo, ki ga predloži občinskemu svetu 
v vednost.
Glede vsega navedenega predlagam čla
nom Občinskega sveta Občine Izola, da 
sprejmemo predmetni Sklep o imenova
nju komisije in začetku revizije dodelje
vanja komunalnih privezov.

Klub svetnikov LDS,

D. M. zanj Robert MULEC

OBČINA IZOLA - COMUNE DI ISOLA

Občina Izola na podlagi določil Pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslov
nih prostorov v najem (Uradne objave št. 13/95 ), Pravilnika o spremembah in do
polnitvah pravilnika o oddajanju poslovnih stavb in poslovnih prostorov v najem 
(Uradne objave št.14/98) in sklepa komisije za oddajanje poslovnih prostorov v 
najem objavlja

JAVNI RAZPIS
za zbiranje pisnih ponudb 

za oddajo poslovnih prostorov v najem v Izoli:

PREDMET RAZPISA JE ODDAJA PRAZNIH POSLOVNIH PROSTOROV

- GORKIJEVA ULICA 8 - velikosti 81,75 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 512,86 EUR 
Namen: storitvena dejavnost

- GORKIJEVA ULICA 8 - 180,90 velikosti m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 1.322,09 EUR 
Namen: gostinska dejavnost - kavarna 
(poslovni prostor je potrebno prenoviti)

- GORKIJEVA ULICA 14 - velikosti 33,33 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 172,27 EUR 
Namen: storitvena dejavnost - pisarna

- SONČNO NABREŽJE 4 - velikosti 50,58 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 257,97 EUR 
Namen: pisarna, storitvena dejavnost

- OB STAREM ZIDOVJU 11 - velikosti 74,47 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 416,77 EUR 
Namen: storitvena dejavnost

- GORTANOVA 2a - velikosti 21,72 m2
Izklicna cena mesečne najemnine je 139,40 EUR 
Namen: pisarna
(poslovni prostor je potrebno obnoviti)

I. RAZPISNI POGOJI

1. Najemna pogodba bo v obliki notarskega zapisa sklenjena z izbranim naje
mnikom za nedoločen čas po končani usposobitvi prostora. Stroške notarskega 
zapisa plača najemnik. (Izlicitirana najemnina se usklajuje z rastjo drobno prodaj
nih cen.)

2. Na razpis se lahko prijavijo pravne in fizične osebe.
3. Ponudnik mora v razpisnem roku vplačati varščino v višini treh mesečnih 
izklicnih cen najemnine z upoštevajem izbrane namembnosti. Varščino je treba 
vplačati na naslov Stavbenik, Servisne storitve d.o.o., TRR. 10100 0034770033 s 
pripisom »vplačilo varščine« in poslovni prostor na katerega se varščina nanaša.
4. Izbranemu ponudniku se bo varščina poračunala z najemnino, ostalim pa bo 
vrnjena v 14 dneh po opravljeni izbiri. Izbranemu ponudniku se bo v primeru po
dražitev najema varščina do izrabe revalorizirala za enak odstotek.
V primeru, da izbrani najemnik odstopi od najema ali v določenem roku ne pod
piše najemne pogodbe varščina zapade v korist Občine Izola. V tem primeru je 
dolžan poravnati tudi stroške projektiranja.
5. Rok za oddajo ponudb je 15 dni od dneva objave.
6. Ponudnik, ki ima ob prijavi na razpis do Občine Izola neporavnane obveznosti, 
do koncesionarja pa nima poravnanih vseh obveznosti iz naslova najemnin že naj
etih prostorov, bo izločen iz postopka izbire za najem po tem razpisu.
7. Ponudnik mora predložiti program dejavnosti, ki ga bo izvajal ter navesti višino 
najemnine, ki jo ponuja in jo je pripravljen plačevati na način in pod pogoji določe
nimi z najemno pogodbo.
8. Prednost pri izbiri ima tisti ponudnik, ki ponudi zahtevani naj zanimivejši pro
gram dejavnosti (namen).
9. Komisija si pridržuje pravico, da ne izbere nobene od prejetih ponudb in nima 
obveznosti do plačila stroškov ponudniku za izvedbo ponudbe.

DOKAZILA

Ponudnik mora ponudbi za najem prostora priložiti:
• potrdilo o vplačani varščini
• izpisek iz registra podjetij, samostojni podjetnik potrdilo
• fizične osebe morajo priložiti potrdilo o državljanstvu
• potrdilo Ministrstva za finance - Davčna uprava RS, da ima plačane vse ob

veznosti
• potrdilo Občine Izola, da ima plačane vse obveznosti do Občine
• potrdilo koncesionarja Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., da ima poravnane 

obveznosti iz naslova najemnin (če ponudnik ni najemnik zadostuje izjava, da 
ni najemnik in da nima neporavnanih obveznosti)

Nepopolne ponudbe ne bodo upoštevane!

DOSTAVA PONUDBE

Ponudbo z dokazili je potrebno dostaviti v razpisnem roku v zaprti kuverti na na
slov Stavbenik - Servisne storitve d.o.o., Polje 9a, 6310 Izola z oznako

»javni razpis - ne odpiraj«
Morebitne informacije je možno dobiti na tel. 6626-820 pri ga. Slavici Kovačevič, s 
katero si prostor lahko ogledate.
O izbiri bodo ponudniki obveščeni v 15 dneh po opravljeni izbiri.

Predsednik komisije za poslovne prostore 
Tomislav VITEZICA l.r.
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Ribari vabijo na tekmo desetletja
Futsal

Izola - Sevnica 4:3 (1:0)
Čeprav z razredčenim moštvom (brez 
kaznovanih Lakošeljaca in Vujiča), so 
Izolani vendarle prišli do novih točk.
V dokaj nezanimivem prvem delu je le 
Šarkanj izkoristil eno od mnogih prilož
nosti domače vrste. Bolj živahno je bilo 
nadaljevanje. Z zadetkom Kompreja je 
dvojno vodstvo Izole veliko obetalo, 
a je takojšen zadetek gostov začasno 
ustavil strelski nalet domačih. Štajner 
je ponovno povečal prednost gostiteljev 
na dva gola razlike, uspešno realizirana 
desetmetrovka pa je gostom prebudila 
up za izenačenje. Te načrte jim je zatem 
z uspešno obrambo strela z desetih me
trov pokvaril domači vratar Štampfer. 
Dve minuti pred koncem se je Komprej 
vnovič vpisal med strelce Izole, ki kljub 
zadetku Sevnice v zadnji minuti tudi po 
tem krogu ostaja neporažena na doma
čem parketu. BV

Ribari za nogometno fešto
Društvo navijačev Ribari Izola in Klub 
malega nogometa, organiziramo futsal 
tekmo med zlato generacijo NK Belve
dur Izola in KMN Izola, 8. decembra 
ob 19.uri 30 min, v športni dvorani na 
Kraški. Namen tekme je športno sreča
nje, kjer bomo z minimalno vstopnino 
in prispevki pomagali futsalerjem KMN 
Izola, do denarja. Člani upravnega od
bora obeh društev se trudimo pri prido
bivanju finančnih sredstev in intenziv
no iščemo sponzorje (glavne, male in 
še manjše) saj se zavedamo, da v občini 
ni velikega kapitala, zato bo dobrodošel 
vsak prispevek v pomoč fantom. Apeli
ramo tudi na vse gospodarske dejavno
sti, da nam pomagajo. Futsal v Izoli in 
Sloveniji je v vzponu , izolske tribune 
pa so v povprečju najbolje zasedene v 
dražavi. Imamo našo zgodbo o uspehu 
z Ribari na čelu, saj nam zavidajo vsi 
klubi v 1. futsal ligi.
NK Belvedur je v zlatem obdobju osvo
jil tretje mesto v državnem prvenstvu 
(91/92 in je nastopil v pokalu UEFA pro
ti sloviti ekipi Benfica. Naj spomnimo 
na nekaj bleščečih imen tistega časa: 
Talajič Perkat, Ružnič, Tosič, Kraja, 
Djuranovič, Štampfer, Želko, Bičakčič 
in drugi.
Hvala Amirju Ružniču, ki se trudi pri tej 
organizaciji in kontaktira tudi s fanti, ki 
živijo v tujini: Slavišo Mekičem, Mirsa
dom Bičakčiča in Saliha Omanoviča, z 
upanjem da se bodo udeležili srečanja. 
Ribari pa smo obljubili, da bomo na 
tribunah pričarali pravo navijaško vz
dušje.
Po tekmi smo vabljeni na druženje, ki 
bo trajalo dolgo v noč. Vabljeni vsi, ki bi 
želeli ob tem športnem dogodku navija
ti in obujati spomine z zlato generacijo 
in s tem vsem nam v pomoč.

Ribari press
V soboto 24.novembra bomo v športni 
dvorani na Kraški ob 20. uri gostili ekipo 
iz Litije Svea, ki si trenutno deli 1. mesto 
v jesenskem delu 1. futsal lige. Navijači, 
pridite v čim večjem številu in športno 
spodbujajte naše fante, predvsem brez 
izgredov, saj bomo primorani koga »vz
gojno« kaznovati, če bo pokvaril pravo 
športno vzdušje.

Rokomet

1. B. SRL - moški
Istrabenz plini Izola - Grosuplje 
22:27 (10:13)
Izolski rokometaši so proti kako
vostnejši ekipi Grosupljega dobro 
kljubovali ves prvi del in bili tako na 
parketu, kot tudi po rezultatu, ena
kovredni konkurentom. Tak ritem 
so vzdržali še deset minut drugega 
polčasa do izida 15:16. Nerealizi
ran protinapad, zgrešena naj strožja 
kazen in vratnica so zatem doma
če ohranili pri omenjenem izidu, 
medtem ko so gostje z učinkoviti
mi napadi povečali naskok. Proti 
koncu tekme so Izolani še nekoliko 
popustili v obrambi in s tem olajšali 
gostom pot do zmage. BV

ROKOMETNI ZBOR OB 
ABRAHAMU BO 1. DECEMBRA
Osrednja slovesnost ob 50-letnici 
rokometa v Izoli bo v soboto, 1. de
cembra 2007 v Simonovem zalivu v 
Izoli. Ker organizatorji nimajo na
slovov vseh, ki so ustvarjali izolski 
rokomet, prosijo, da se za morebit
no udeležbo javijo organizatorju. 
Pričakujejo namreč veliko obisko
valcev, prostor pa je omejen, zato je 
potrebno udeležbo predhodno na
javiti. Rezervacija stane 10 evrov po 
osebi in zajema tudi večerjo. Prijave 
sprejemajo v prostorih Rokometne
ga društva Izola vsak popoldne po 
17. uri ali po telefonu 040 206 996 
- Žare Kovačič.

postali, v disciplini semi contact, med čla
ni do 94 kg Raniš SMAJLOVIČ, do 74 kg 
Andrej VINDIŠ, med mladinci, do 63 kg 
Andrej ŠKERGAT, v PL, med članicami, do 
60 kg Tinkara TINTA in do 70 kg Anja HU- 
DALES. V najtrši disciplini, to je KI Rules 
in full contactu je novi prvak, v kategoriji 
nad 91 kg Jasmin BEČIROVIČ.
Na skupno drugo mesto so tako prišli, 
med člani, do 79 kg Mirzed VUKALIČ, 
med mladinci do 63 kg Tomi PEČAR, med 
kadeti do 155 cm pa Jaka HUDALES. Na 
tretje mesto se je med kadeti, do 145 cm 
uvrstil Anže ZAJC.
Na samem turnirju je bilo več odličnih 
borb,med katerimi je za izdvojiti borbo 
v kategoriji mladincev, do 63 kg sta se v 
finalu srečala lanskoletni prvak Andrej

ŠKERGAT in njegov klubski kolega Tomi 
PEČAR. Borba polna preobratov, v regu
larnem delu izenačen rezultat 12 proti 12.
V minutnem podaljšku slavi Tomi PEČAR, 
kateri zmaga z rezultatom 14 proti 13, kar 
pa ne zadostuje za naslov drž. prvaka, ka
teri je tako pripadel le s točko prednosti 
Andreju ŠKERGATU.
Druga borba, polna preobratov se je odvi
jala med člani, v kategoriji do 79 kg med 
reprezentantom Juretom Vetrškom iz Izlak 
in Mirzedom VUKALIČEM. Enakovredna 
borba, polna taktično-tehničnih zamisli 
v katerih je tokrat prednjačil Vukalič. Po 
zaključku treh rund, z neodločenim rezul
tatom vstopita oba borca v minutni podalj
šek. Tudi ta ni dal zmagovalca, rezultat 11 
proti 11, kar je pomenilo, da bo odločala 
t.i. zlata točka. Sodniški znak za pričetek 
borbe, poskus napada Vetrška, kar Vukalič 
kaznuje z udarcem in s soglasno sodniško 
odločitvijo postane zmagovalec turnirja v 
tej kategoriji.
Jaka HUDALES je še enkrat pokazal, da 
je resnično trenutno najboljši evropski te
kmovalec v svoji kadetski kategoriji, saj je 
s svojimi nasprotnike dobesedno pometel.
V finale je prišel z dvema prepričljivima 
zmagama, z rezultatoma 10 proti 0 in 7 
proti 3. V finalu se je srečal z domačim te
kmovalcem Vindišem, katerega je prema
gal kar s 13 proti 3 in tako osvojil naslov 
zmagovalca turnirja.
No, do zaključka tekmovalne sezone 2007 
nekatere tekmovalce čaka še nastop na 
znanem mednarodnem kickboxing turnir
ju »CROATIA OPEN 07« ki bo potekal 14. 
do 15.12.07 v Kutini, ter reprezentančni 
nastop Smajloviča in Vindiša na drugem 
delu SP, ki bo naslednji teden v Coimbri, 
na Portugalskem.

POGLED S STRANI
piše: 

Žarko Kovačič

Kickboxing

D P - FINALNI TURNIR V KICKBOXING 
V soboto, dne 17.11.2007 se je na Ptuju, v 
organizaciji domačega kickboxing kluba 
in Kickboxing zveze Slovenije, odvijal za
dnji turnir v kickboxingu, v disciplini semi 
in full contact, ter K 1 Rules. Ta turnir je 
dal tudi odgovor, kdo bo letošnji prvak v 
posamezni kategoriji.
Tudi tokrat so na zadnjem turnirju, poleg 
ostalih slovenskih tekmovalcev, sodelovali 
tudi tekmovalci kluba borilnih veščin KiT 
iz Izole, ki so dosegli odlične rezultate. 
Domov so prinesli kar 9 turnirskih zmag, 
eno drugo in dve tretji mesti.
To se je odrazilo tudi v skupnem seštevku 
točk iz vseh treh letošnjih turnirjev, tako 
da smo dobili nove državne prvake, ki so

Slovenski rokomet bo še izzival Evro
po. Vsem našim klubom se rezultati 
niso izšli. Krimovke so si po porazu v 
Nemčiji že zaprle vrata za napredova
nje. Res, da obstaja še teorija, vendar 
bo pri tem tudi ostalo. Celjani po pro
blemih v domačem prvenstvu, v evrop
ski ligi še »dihajo«. Proti Madžarom 
so ob pomoči polne dvorane dosegli 
zmago. Veliko jim ne bo v pomoč, če v 
zadnjem kolu proti nemškemu prvaku 
ne osvojijo vsaj točko. Tudi Velenjčani 
so se pomerili s Madžari, Pick Sege- 
dom. Tekmo so sicer izgubili, pomaga
li pa so jim Belorusi, kateri so prema
gali ekipo Bosne. Velenju ostaja še te
kma proti ekipi Bosne in tudi poraz bo 
sprejemljiv. V Španijo, Zaragozo, so se 
odpravili Hrpeljci. Domača ekipa CAI 
Aragon jih je premagala s šestimi goli 
razlike. Razlika sicer še ponuja napre
dovanje, vendar bodo kockarji morali 
biti učinkovitejši v napadu. Na tekmi 
je zopet v vratih blestel Torlo, naš Blaž

si je med ogrevanjem zvil gleženj in ni 
nič branil. Veliko boljše so tekmo pro
ti portugalski Bragi odigrali Koprčani. 
Zmagali so izdatno, 34:25. Začetek te
kme sicer ni napovedoval visoke zma
ge. Portugalci so ves prvi polčas dihali 
avtomobilistom za ovratnik, razliko pa 
je tokrat prispeval drugi golman Vran. 
Kljub visoki razliki pa so Koprčani 
previdni, saj so ekipe nadoknadile že 
višje razlike. Po tekmi sem imel prilož
nost govoriti z naturaliziranim Portu
galcem Zelenovičem (Srbom). Priznal 
je, da tako slabe tekme že dolgo niso 
odigrali in tudi devet golov razlike bo 
težko nadoknaditi. Morda res samo 
izgovor, vendar pa predvidevam, da 
bo Cimosu zelo težko »voziti« povrat
no tekmo. Težko pa postaja tudi izol
skim rokometašem. Domačo tekmo 
proti Grosuplju so izgubili. Ekipa še 
vedno ne more sestaviti dveh dobrih 
polčasov. Mučijo jih poškodbe, delni 
izgovor, nerazumljive pa so odločitve 
v trenutkih, ko bi morala biti glava na 
ramenih. Prelahko se zapravljajo pri
ložnosti in nekaterim nato »pade vse 
dol«. Do konca jesenskega dela raz
pored ne ponuja veliko točk in Izolani 
pod pritiskom še bolj grešijo. Nekje bo 
morala ekipa najti nekaj trme.

33è AVTOCENTER

Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET
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Kegljanje

V 7. krogu sta na domačem keglji
šču tako ženska kot moška ekipa 
izgubili. Ženske so tesno izgubile 
proti konkurentkam na lestvici z 
rezultatom 3210:3231 - 3:5 nav
kljub odlični igri STEGOVČEVE 571 
p.k. in MIHELIČEVE 579 p.k.. V 8. 
krogu so gostovale pri drugi ekipi 
MIROTEKSA v Celju in tudi na tem 
gostovanju izgubile z rezultatom 
3207:3101 - 6:2, dobro je tudi tokrat 
igrala SREGOVČEVA s 554 p.k.. 
Moški so v 7. krogu izgubili z vodil
nimi na lestvici KI-TERMO iz Škofje 
Loke z rezultatom 3457:3572 - 3:5 
navkljub odlični igri GORJUPA 610 
p.k., ŠIRCE 607p.k in MARSA 590 
p.k.. Pri gosteh sta se odlikovala JE
ZERŠEK 640p.k. In KOS 602p.k..V 
8.krogu pa so nastopili pri HRAS
TNIKU in slavili z 3326:3272 - 5:3. 
Tokrat je zelo dobro zaigral ŠIRCELJ 
s 586 p.k.
Ženske so po dveh zaporednih po
razih padle na predzadnje 9. mesto, 
moški pa so s polovičnim izkupič
kom zadržali 8. mesto, oboji morajo 
v naslednjem krogu premagati ekipi 
SLOVENJ GRADCA, če želijo zadr
žati priključek s sredino lestvice. 
Naslednji 9. krog bo v soboto 
24.11.07 ob 13.3o - ženske in ob 
17.oo - moški.
Gorjup Gorazd

Plavanje

Koprska plavalca Matjaž Markič in 
Izolan Tjaš Štihovič sta se odlično 
odrezala na mednarodnem mitin
gu v Celju minuli vikend. Matjaž 
je osvojil 3 prva mesta v absolutni 
konkurenci: na 50 in 100 m prsno 
ter na 100 m mešano. Matjaž se je 
pred dvemi tedni vrnil iz višinskih 
priprav v Sierri Nevadi, zato je z 
uspehom toliko bolj zadovoljen. V 
naslednjem tednu se bo udeležil 
nekaj močnejših temovanj v Italiji, 
njegov glavni cilj pa je v decembru 
na Nizozemskem odprtem prven
stvu v Eindhovnu odplavati olimpij
sko normo na 100 m prsno. Od tega 
je odvisen tudi njegov nastop na EP 
v kratkih bazenih na Madžarskem, 
kjer bi sicer branil bronasto meda
ljo na 50 m prsno. Tjaš Štihovič je 
v mladinski konkurenci osvojil 
kar 5 odličij. Prvi je bil na 100 in 
400 m prosto, drugi na 50 in 100 
m delfin ter tretji na 50 m prosto. 
Tjaš bo konec tedna z reprezentan
co odpotoval na kadetski šesteroboj 
v romunski pitesti.
Katarina Košmrlj, PK Koper

KAPUČINO MWWWC 9

TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Košarka

FINALE ODPLAKNILA KRKA
Mlajši pionirji U -12 let 
To, kar smo pričakovali, se žal ni zgodi
lo. Odločilno tekmo so po izredno bor
beni in agresivni igri dobili igralci Krke, 
ter si s tem priigrali finale državnega 
prvenstva.
Težko pričakovan dvoboj se je v prvi 
tretjini odvijal dobro za naše, saj smo 
vodili in nadzirali potek igre do konca. 
Polom se je pričel v drugi tretjini, ko so 
nas Krkaši prijeli z agresivnim ter odlič
nim pokrivanjem v obrambi. Igra in met 
nam zato nikakor nista stekla. Razliko v 
koših , ki so si jo priigrali gostje, se žal 
ni spremenila v našo korist ni v tretji, 
odločilni tretjini. Še posebej slabo smo 
prehajali v napad, saj so nam “pokradli” 
izredno število žog že na naši polovici 
igrišča. Očitno se je vodstvo Krke nekaj 
naučilo od domačega poraza z nami.
Od naših fantov je izstopal le Radano- 
vič, ki se je izredno kosal z najvišjim 
igralcem srečanja. Pri gostih pa lahko 
pohvalimo vse, ki so stopili na parket. 
Tako bo Primorsko čast v finalu zasto
pala le ekipa Postojne.
IZOLA:KRKA 40:48 (14:12,13:21,13:15,) 
KK IZOLA : Černač T„ Majerič J., Jelič 
B. 9 (3-4), Radanovič M. 3 (3-3), Cer
kvenik T. 8 (3 - 5) /1x3/, Volk P. 2 , Sko
čir K. 8 (6 - 12), Šolaja L., Žegarac M. 
Kocjančič J, Dvorski D.

ZAČETEK JADRANSKE LIGE
V soboto, 17.11.2007, so v telovadnici v 
Livadah štiri ekipe letnikov 1996/97 odi
grale L krog Jadranske lige. Sodelovale 
so ekipe Izole, Postojne, Pivke in Pule. 
Prepričljivo so boli boljši košarkarji Po
stojne, saj so zmagah na obeh tekmah. 
Nekoliko slabše so se odrezali domači 
igralci, saj je v ekipi sodelovalo nekaj 
novih fantov, ki so komaj pričeli trenira
ti. Predvsem se je to odrazilo v obramb
nih nalogah. Podobno so se izkazali go
stje iz Pule, medtem ko so mladi igralci 
Pivke z borbeno igro poizkušali nado
knaditi razliko v kvaliteti, vendar bodo 
morah še veliko trenirati.
Turnir je bil zelo dobro organiziran , 
tako da so bili udeleženci zadovoljni. 
Seveda kot organizatorji Jadranske lige 
pričakujemo, da bodo ostali turnirji po
tekali podobno.

V izolskih vrstah so igrali: Babič, Černač M. 
in T„ Franovič, Jagurdžija, Lipči, Majerič, 
Mavrič, Mittendorfer, Nedelkovič, Sterchi, 
Šuštar in Tisnikar.
Drugi krog lige bo 15. 12. 2007 v Pivki. Do 
takrat pa bodo fantje pridno trenirali pod 
vodstvom trenerja Mladena Terziča / Izola 
- Pivka 53:17, Pula - Postojna 17:29, Pula - 
Pivka 54:9, Izola - Postojna 16:40

27.Martinov tek in pohod,
San Simon 11.11.2007 
Sonček je privabil 222 tekačev, 30 po
hodnikov in 42 tekačev iz šole Elvire 
Vatovec.
Vsi udeleženci so prejeli spominsko 
majico in mineštro. Ponudbo je pope
strilo podjetje Droga Kolinska s toplim 
čajem in kavo (degustacija).Prvouvršče- 
ni v kategoriji (10 moških in 5 ženskih 
kategorij) so prejeli pokal in medaljo, 
drugi in tretji medalje, četrto uvrščeni 
buteljko vina Vinakoper. Bilo je BP.

Izola, Kajuhova 28, Tel.: 05/640 12 40, www.ritosa.si, e-mail: ritosa@siol.net

V soboto pride BOXX40
To soboto po 12.00 uri bo v Izolo pri
plula tekmovalna jadrnica BOXX40, 
ki je v lasti Sreča Jadka sicer tekmo
valca JK Olimpie v razredu Fireball. 
Gre za izredno hitro, 14 m dolgo 
jadrnico, ki jo lahko krmari en sam 
jadralec, najboljše rezulktate pa do
sega s štiričlansko posadko.
JK Olimpie bo ob tej priložnosti na 
Sončnem nabrežju pripravil krajšo 
slovesnost na kateri bodo ob Boxx-u 
krstili tudi jadrnico razreda 470, ki 
jo je od Tomaža Čopija odkupila 
posadka Nejc Dolinšek - Jaka Kralj. 
Prišli bodo tudi drugi jadralci Olim
pica, tako da bo res slavnostno.

Nudimo vam:
- nova kolekcijo ELAN smuči 2008
- boardi ELAN, GOLTES (po naročilu)
- otroški pancerji ROCES nastavljivi 

pancerji ALPINA
smučarske čelade 

■ očala in druge dodatke...

Poleg nove smučarske opreme še:
- komisijska prodaja rabljene 

smuč.opreme
- servis smuči in boardov
- izposoja smučarske opreme

SMUČARSKI SEJEM - SK IZOLA 
Sobota 24.11.2007 

od 9.00 do 17 ure PRED TRGOVINO RITOŠA
Opremo sprejemamo že od srede 21.11.2007 v naši trgovini
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Dajmo naši

Pianist Rok Palčič je že pri devetih 
letih vedel, kaj hoče

V ponedeljek, 19. novembra 2007, smo v izolski glasbeni šoli prisluhnili koncertu izolskega pianista Roka 
Palčiča, študenta 4. letnika Visoke šole za glasbo v Kolnu. Izvrstni mladi glasbenik, ki je prav ta dan pra
znoval svoj 23. rojstni dan, je svojo umetniško pot začel prav v tej ustanovi.
Koncert se je pričel s Beethovnovo 
sonato op. 110 v As-duru. To je pred
zadnja sonata, ki jo je napisal ta 
skladatelj. Poslušali smo globoko 
čustveno doživeto in osebnostno zrelo 
interpretacijo, ki je odražala tudi vso 
energičnost pianista. Skladba je bila 
dobro niansirana in lepih barv.

V drugi skladbi, Chopinovem Scherzo op. 
39, št. 3 v cis-molu, smo poslušali žamet
ne tone, ki so zvokovno zapolnili prostor, 
odlikoval pa jih je tudi mikaven izrazno- 
stni slog. V zadnjem delu, Brahmsovi so
nati op. 5, št. 3 v f-molu, pa se je pianist 
približal interpretaciji simfonične sonate, 
kjer smo bili priča velikemu izbruhu zvo
ka, ki je pojenjal vse do tenkočutnega pi
anissima.
V dodatku, ki ga je zahtevalo navdušeno 
občinstvo, smo slišali Chopinovo Etudo 
op. 25, št. 12, ki je zazvenela energično 
in tehnično dovršeno, dasiravno je to ena

najtežjih skladb za klavir nasploh.
Po koncertu smo se pogovarjali z Rokovo 
prvo učiteljico klavirja Darinko Jug. Za
nimalo nas je, kako se spominja Roka v 
najnežnejših letih.

- Kdaj sta se z Rokom prvič srečala?
- Kot petletni otrok je najprej obiskoval pri
pravnico pri učiteljici Kristini Babič, pel je 
tudi v otroškem zboru. Z njim sem pričela 
delati leto kasneje, prve note po črno-belih 
tipkah sva se učila po programu Chester, 
ki sem ga nekoč odkrila v Ljubljani. To je 
bil bolj strip-sistem učenja, a je deloval. K 
pouku je Rok prihajal vedno zelo priprav
ljen, bil je resen in zelo motiviran.
- Kako se je začela njegova pot navzgor?
- Ko je imel deset let, sem imela noro ide
jo: prijavila sem ga na poletno šolo, ki jo 
je v Kopru vodil svetovno znani pianist 
Sijavuš Gadžijev iz Azerbajdžana. Skupaj 
še z eno tedaj obetavno učenko sem ju pri
javila na tečaj in rekla: »Gremo poskusit«. 
S profesorjem Gadžijevim se je Rok takoj

dobro ujel, saj sta si bila podobna tudi 
po karakterju. Spominjam se, kako mu 
je profesor narekoval, naj igra hitreje in 
nato še hitreje. Rok je vse zmogel brez 
težav, takrat se je pokazalo, da je zelo 
sposoben.
- Kasneje ste ga predali v druge roke.
- Profesor Gadžijev je preko takratnega 
ravnatelja Boruta Logarja previdno pov
prašal, ali bi imela kaj proti, če bi ga 
prevzel on. Meni se je zdelo to zelo do
bro. Pri velikih talentih je odgovornost 
tako velika, kot je velik talent. Zavedaš 
se svojih omejitev. Nadarjenemu otroku 
je potrebno ponuditi le najboljše.
- Vam je ostala v spominu tudi kakšna 
anekdota?
- Spominjam se ga, ko je stal pred mano 
z rokami v boku in me vprašal: »Učitelji
ca, če bi jaz hodil k učitelju Gadžijevu, 
ali bi imel višjo šolnino?« Že pri devetih 
letih je vedel, kaj hoče. Rok je svoj tem
peramentni značaj pokazal zelo hitro, še 
danes je kot osebnost nekaj posebnega.

0 Slovencu, ki s Kitajci gradi 
vas in šolo za tibetanske sirote
Matjaž Trontelj se je med študijem, v drugi po
lovici 90-ih let prejšnjega stoletja, seznanil s 
tibetanskim budizmom in tako seje leta 2000 
odločil, da obišče deželo, v kateri ima ta mo
drost poseben značaj.

Tja je prvič odšel na pobudo naj višjega 
duhovnega vodje Dalajlame in uradnikov 
na kitajskem veleposlaništvu iz Ljubljane, 
da se sam prepriča o položaju Tibetancev. 
Tibet naj bi prepotoval v treh mesecih, a 
naključje je želelo, da je obisk trajal malo 
dlje, pravzaprav skoraj dve leti. Ko je v 
družbi mladega kitajskega para prišel v 
mali in odročni rojstni kraj kralja Cesar
ja, je bilo deževno in blatno, in niti v sa
njah se mu ni zdelo mogoče, da bi tam la
hko ostal kot več dan ali dva. A vendar... 
Gostoljubje mu je ponudil lokalni duhovni 
politik in nekakšen župan v enem, tako da 
je bivanje postopno podaljševal za mesec 
ali dva, potem je prišla še zima, ki ni pravi 
čas za potovanje. V tem kraju je opravil sto 
tisoč budističnih priklonov. Spomladi se je 
povzpel do visoko ležečega svetišča, kjer 
je v samoti mesec in pol meditiral. Nato 
se je vrnil v dolino, kjer ga je sprejela dru
žina mladega meniha Gangsharija Rin- 
pocheja, čigar želja je bila, da bi v svoji 
vasi ustanovil šolo za sirote. Kot duhovni 
voditelj čuti odgovornost do soljudi in po 
daljšem premišljevanju je spoznal, da je 
izobrazba najbistvenejša.

V tej regiji je veliko otrok brez staršev,
živijo v zelo revnih razmerah in imajo še 
manj možnosti kot drugi in zato je bilo 
najbolj smiselno ustanoviti šolo za sirote. 
Matjažu se je projekt zdel dober in imel 
je občutek, da mu je Gangshara Rinpoche 
iskreno predan, zato mu je obljubil, da bo 
pomagal.
Prva stvar, ki jo je naredil, je bil kratek 
film, ki je predstavljal življenje sirot na 
tem nerazvitem nomadskem področju ter 
namen gradnje šole. Gangshara Rinpoche 
je film uspešno predstavil na Kitajskem 
v okviru dobrodelnih akcij, s katerimi je 
ozaveščal ljudi in zbiral sredstva. Kitaj
cev, večinoma iz srednjega sloja, ki so 
Tibetu naklonjeni je veliko, tako da je 
bilo sredstev, potrebnih za izgradnjo šole, 
že naslednjo pomlad dovolj za postavitev

prvega poslopja, v katerem je dom našlo 
42 otrok starih od 4 do 18 let. 30 jih je
šlo takoj v 1. razred, ostali pa k pouku za 
starejše otroke.
Matjaž Trontelj upa, da jim bo pred zimo 
uspelo dokončati prostore še za 32 otrok, 
ki že čakajo na svoj novi dom in šolo. Ve
čina denarja je zbranega na Kitajskem, 
v Slovenji pa se je akciji Moja šola pri
družilo že več kot 60 posameznikov in 
podjetij ter zaenkrat dve osnovni šoli in 
ena srednja šola. Tako ta projekt združu
je Kitajce, Tibetance in Slovence.
V prihodnosti načrtujejo, da bo tam živelo 
in se izobraževalo okrog 300 sirot in rev
nih otrok. Tistim otrokom, ki so sposobni 
in zainteresirani za nadaljnje izobraže
vanje v bližnjih mestih, pa bi radi to tudi 
omogočili. Od vseh nas je odvisno, kako 
bo projekt potekal naprej. Z dodatnimi 
sredstvi bi zaposlili strokovno in izkuše
no pedagoško osebje, ter zdravnika, ki 
bi skrbel za zdravje otrok in osebja, saj je 
najbližja bolnišnica oddaljena 800 km.
V prihodnjem letu Matjaž Trontelj načrtu
je vsaj dve potovanji v Tibet. Če bi se mu 
želeli pridružiti ali karkoli več izvedeti, 
mu pišite na matjaz@shechen-school. 
org. Prispevke za Šečen šolo pa lahko na
kažete na: TR: 02222-0090134297, sklic 
00 0008, Društvo za podporo Tibetu, Pra- 
žakova 20,1000 Ljubljana

Ksenija Orel

- Verjetno ste ponosni na svojega nekda
njega učenca?
- Ponosna sem, da je bil na naši šoli in se
veda moj učenec. To je poseben občutek.
- In ko se ponovno srečata?
- Vedno znova mi ob srečanjih izkazuje 
hvaležnost, kar je znak visoke čustvene 
inteligence; zna mi tudi polaskati.

Rok Palčič je nato nadaljeval šolanje na 
Glasbeni šoli Koper, nato na Srednji gla
sbeni in baletni šoli v Ljubljani, kjer je ma
turiral. Zmagal je na mnogih tekmovanjih 
v Sloveniji, Italiji in Franciji, na Češkem, 
Hrvaškem in v Nemčiji. Leta 2003 je prejel 
Škerjančevo nagrado za izjemne glasbene 
dosežke. Junija letos je nastopil na pre
stižnem Ruhr festivalu v Nemčiji in po
stal član društva »Vehudi Menuhin Live 
Music New Foundation«. Po diplomi na 
Visoki šoli za glasbo V Kolnu, ki jo načr
tuje čez eno leto, bo nadaljeval študij na 
podiplomski stopnji. Ne ve še, kje.

Barbara Dobrila

Zlata plaketa letos 
Dariju Gregoriču
Zveza likovnih društev Slovenije, v 
katero je včlanjeno več kot 30 dru
štev iz celotne države je organizirala, 
16.11.2007 v Slovenskih Konjicah, 
podelitev priznanj (certifikatov in zla
tih palet) za slikarsko kiparski natečaj 
imenovan »ZLATA PALETA«.

Posebej so se izkazali Obalni umet
niki saj je Lik Izola prejel 5 certifi
katov in zlato paleto, Tuba Izola, 3 
certifikate in Solinar Piran 5 certifi
katov in dve zlati paleti.
Član izolskega društva LIK Vojko 
Gašperut je prejel certifikata za ri
sbo in grafiko, Irena Furlanič pa 
certifikat za klasično slikarstvo. 
Posebej uspešen je bil Darij Grego
rič, saj je dobil certifikata za risbo 
in skulpturo ter naj višje priznanje 
ZLDS to je »Zlato paleto« za risbo.
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Četrtek, 22. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 SLUTNJA - Premonition Režija: Mennan Yapo 
Ob 20,30 ZAJTRK NA PLUTONU - Režija in scenarij: Neil Jordan

Petek, 23. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 SLUTNJA - Premonition Režija: Mennan Yapo 
ob 20,30 ZAJTRK NA PLUTONU - Režija in scenarij: Neil Jordan

Sobota, 24. november 2007
Kulturni dom Izola - ob 17.00 

Mavrično gledališče gostuje s predstavo

KAPLJICA NA OBISKU
Vstopnina 3 EUR

SHOTO KLUB - ob 22.00
Avi a tOT Lane (Adelaid e/Avs tra lij a)

Sinai (Koper/Slovenija)
Kino Odeon

Ob 17.00 »SLOVENSKA PREMIERA«: 24. in 25.11. ob 17.00 
Kirikou in divje živali - Kirikou et les b tes sauvages

Režija in scenarij: Michel Ocelot in Bénédicte Galup / Igrajo: Pierre-Ndoffé Sarr, Awa S ne Sarr, Ro
bert Liensol, Marie-Philom ne Nga Kirikou je še vedno majcen, vendar teče hitreje kot marsikatera 
žival. Vas trepeta pred Karabo, pa tudi druge nevarnosti se ji ne ognejo. Vaščani nemočno vijejo 
roke in jokajo, mali Kirikou pa ne čaka na pomoč z neba. Poln idej vedno najde pravo rešitev in 
vaščanom kot lučka kaže pot skozi življenje. / V soboto, 24. in nedeljo, 25. bo premierno prikazan 
animirani film »Kirikou in divje živali«. Film je francoska uspešnica in bo v Sloveniji premierno 
prikazan v Izoli..

Ob 18.00 ZAJTRK NA PLUTONU - Režija in scenarij: Neil Jordan 
Ob 20.30 SLUTNJA - Premonition

Nedelja, 25. november 2007
Kino Odeon

ob 17.00 »SLOVENSKA PREMIERA«: 24. in 25. 11. ob 17.00 
Kirikou in divje živali - Kirikou et les b tes sauvages 
Režija in scenarij: Michel Ocelot in Bénédicte Galup 

Ob 18.30 SLUTNJA - Premonition 
Ob 20.30 1408 - 1408 Režija in scenarij: Mikael Hafstrom

Ponedeljek, 26. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 SLUTNJA - Premonition 
ob 20.30 1408 - 1408 Režija in scenarij: Mikael Hafstrom

Torek, 27. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 SLUTNJA - Premonition 
ob 20.30 1408 - 1408 Režija in scenarij: Mikael Hafstrom

Manziolijeva palača Izola - ob 20.00

MUSICA MANZIOLI - Italijanska samoupravna narodna
skupnost Izola v sodelovanju z Italijanskim inštitutom za kulturo v Sloveniji orga

nizira prvi koncert v sklopu MUSICA MANZIOLI.
Prvi koncert je posvečen jazz glasbi v izvedbi dna

NICO GORI (klarinet, saksofon) - STEFANO ONORATI (klavir).
________ Pokrovitelji: Občina Izola, Ministrstvo za kulturo RS

Sreda, 28. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 1408 - 1408 Režija in scenarij: Mikael Hafstrom 
ob 20.30 JEZERO - Water Režija in scenarij: Deepa Mehta

Četrtek, 29. november 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No ReservationsRežiia: Scott Hicks 
ob 20.30 JEZERO - Water Režija in scenarij : Deepa Mehta

SHOTO KLUB - ob 22.00

Gowns (San Francisco/USA)
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I Mestna knjižnica Izola
1 dodaja svoji ponudbi Borze znanja 
■ brezplačne tečaje ESPERANTA. 
■Tečaj bo potekal ob petkih
1 začenjši 23. novembra ob 17. uri.
| Več informacij dobite v prostorih Borze 

znanja in Središča za samostojno učenje.

Palača Manzioli
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola v sodelo
vanju z Italijanskim inštitutom za kulturo v Sloveniji in Ga
lerijo Insula iz Izole, vabi na otvoritev razstave

slikarja DARIA DELFINA
v petek, 23. novembra 2007,
ob 19.00 uri v Manziolijevi palači v Izoli
Drugi del razstave bo na ogled v Galeriji Insula 
v Izoli.

galerija IN
201

vabi na otvorit
»BLACK
ki bo v petek 2

S U LA SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

let GALERIJE INSULA
ev razstave akademskega slikarja MARCA JURATOVCA
WALL PAINTING«

3. novembra ob 17.30 uri na Gradu v Vidmu (It)

SOnCna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na ogled razstave

»BARVE SANJ» Zdenke Po,ek 1

Galerija Alga / Kristanov trg 1

Vabimo vas na ogled razstave

“Življenje je lepo “ 
MILAN 0BRAD0VIC - KARP ■ÉVJm là <
GalFmE Mo meseca RegÙie LUCg

8. 11.2007 - 13. 12.2007 °
Kako pridem v ta trenutek

V torek, 27.11.2007 ob 19.00 bomo ponovno preživeli prijeten večer z g. Joškom 
Cesarjem v Mestni knjižnici Izola, Ulici osvobodilne fronte 15. S teorijo in prakso 
nam bo posredoval svoje znanje, kako ponovno priti v sedanji trenutek. Tema de
lavnice bo »bolečinsko jedro«, ki je glavni vzrok našega notranjega nemira, ta pa je 
vzrok številnim boleznim. Naučili se bomo tehnike s katero si bomo ojačili notranjo 
energijo in pripomogli k boljšemu zdravju.
Na delavnici bo predstavil svoje izkušnje tudi g. Križanovski, pisatelj, kateri je bil 
dolga leta učitelj gospodu Cesarju.
Prisrčno vabljeni vsi, ki ne želite živeti v preteklosti in se ne želite obremenjevati s 
prihodnostjo. Enostavno rečeno želite živeti.
Vstopnine ni. Zaželen je prostovoljni prispevek za kritje materialnih stroškov. 
Podrobnejše informacije lahko dobite na tel.št.: 031 568 854 - Mojca Pavčič Bukovšek

Mestna knjižnica Izola in Filmska šola vzgajanje pogleda
vabita v čitalnico knjižnice na 3. in obenem zadnje predavanje

o razvijanju kritičnosti pri gledanju filmov, 
v četrtek, 22. novembra ob 19. uri

bo Goran Peršin spregovoril o tem, zakaj nam filmi pripovedujejo ravno tako 
dobre zgodbe kot knjige.

Mestna knjižnica Izola - Oddelek za otroke in mladino
vabi otroke od tretjega leta dalje na 

čisto posebno uro pravljic, ki smo ji dali naslov:
NI ZIME ZA ESKIME.

Popotnica Andreja Rustja nam bo predstavila inuitski način življenja, orodje in 
obleko. Otrokom bo ob slikah pripovedovala o malih Eskimčkih in jim povedala 
inuitsko pravljico. Izvedeli bomo, zakaj se Eskimom reče Inuiti, poskusili bomo 
eskimski kruh, vsak pa bo dobil tudi inuitsko abecedo in zgodbo, zapisano v slo
venščini in inuktitutu.
Čaka nas tudi presenečenje.

Ura pravljic bo v sredo, 12.12. ob 17h v stekleni pravljični sobi 
v Mestni knjižnici Izola. Vabljeni tudi starši.

Oktober je odšel,
Se v jesen je odel.
November se prebuja 
in nam pripravo na 
praznike ponuja
Zato smo se v društvu za kulturo, 
šport in razvoj vasi Cetore odbčili, 
da vas na delavnico bomo 
POVABIU

Delavnica izdelovanja adventnih venčkov bo v 
soboto 01.12.2007 s pričetkom ob 16h.
Partecipacija za vsakega udeleženca delavnice je 18,00 Eur.
Izdelali bomo dva adventna venčka za okrasitev ad
ventne mize in vrat. Ves potrebni material dobite na de
lavnici, tako da s seboj prinesete samo pištolo za toplo 
lepilo (lepilo dobite pri nas), 
pa ne pozabite prinesti tudi obilo dobre volje.
Zaradi nabave potrebnega materiala vas naprošamo, da 
nam sporočite vašo prisotnost na 
tel.št. 041 / 607 692 do petka 24.11.2007.
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Tisti Zmelkoow, ki so nekoč 
zmagali na izolskem POPsi-ju
Shoto jesen se nadaljuje s polno paro. 
V soboto so prvič na mali Shoto odrček 
stopile obalne rock superzvezde Zmel
koow.

Zmelkoow že celo večnost razveselju
jejo obalno občinstvo s svojim ironič
nim, šaljivim rockom, in v vseh teh letih 
(svoj prvi zvočni zapis so izdali davne
ga 1993) pridno polnijo tudi (oziroma 
predvsem) večje slovenske dvorane. 
Zato pa jih je bilo toliko bolj zanimivo 
videti v “žepni” dvorani Shoto kluba, 
kjer imaš glasbenika na dosegu roke in 
ni prostora za “glumo”.
Koncert se je, kar je še najbolj never
jetno, začel točno ob deseti uri, pol ure 
pred tem pa seje Shoto klub že napolnil 
z mlado, zabave željno populacijo. 
Zmelkoow so po dolgih letih ponovno 
igrali v kitarski zasedbi, brez dodatnih 
sintetičnih glasbil in z le Evo Brajkovič 
na pomožnem vokalu. Poseben gost pa 
je bil Drago Pavento, mojster rock kita
re, ki naj bi odigral le nekaj komadov, a 
se je očitno preveč zabaval na odru in je 
svoj nastop nekoliko raztegnil.
Fantje so v dobrih dveh urah dolgem 
koncertu odigrali lep del repertoarja (ki 
je v njihovem primeru neskončen), na

dolgo in široko zabavali prisotno, veči
noma zelo mlado poslušalstvo in se po
šteno zabavali.
Za konec so odigrali še znani, veliki po
pevkarsko popivkarski hit “Več kot spi
jemo, boljši smo” in večer je bil popoln. 
Je bilo res tako? Po pravici povedano, bi 
bil večer bolj popoln, če skupina mladih 
ne bi na silo hotela v nabito poln klub. 
In tudi samo vzdušje na koncertu ni 
bilo tisto klasično koncertno vzdušje,

ki smo ga v klubu sicer vajeni, temveč 
je že mejilo na mini masovko, zanje pa 
vemo kakšne so. Za to seveda ni kriva 
skupina sama, saj je koncert odigrala na 
vso moč, brez iskanja polizanih kom
promisov, z distorziranimi kitarami. 
Krivi so predvsem tisti, ki so še vedno 
prepričani, da je vsa zabava tega sveta 
skrita v steklenih, s hlapno tekočino na
polnjenih flaškah. Žalostno.

Chupa

KOM Pl LACIJA OBALA 2
Klub študentov občine Koper (KŠOK), 
Klub izolskih študentov in dijakov 
(KIŠD) in Klub študentov občine Piran 
(KŠOP) ponovno pripravljajo kompila- 
cijo obalnih neuveljavljenih skupin - 
KOMPILACIJA OBALA 2.

Po prvem uspešno speljanem projektu, 
zgoščenki »Kompilacija obala«, smo se 
odločil projekt ponoviti in nadgraditi. 
Cilj projekta ostaja s pomočjo glasbe 
kot univerzalnega jezika združiti mlade 
vseh treh obalnih občin ter jim ponudi
ti možnost snemanja v profesionalnem 
studiu. Izbrani izdelki bodo izšli na 
DVD KOMPILACIJA OBALA 2.
Projekt Kompilacija Obala 2 je name
njen mladim neuveljavljenim glasbenim 
zasedbam iz vseh treh obalnih občin. V 
okviru enoletnega projekta bo strokov
na komisija izbrala 12 novih glasbenih 
zasedb, katere bodo na DVD-ju Kompi
lacija Obala 2 posnele v profesionalnem 
studiu svojo prvo skladbo. DVD bo po
slan na številne radijske in televizijske 
postaje ter sorodne medije. Poleg pro
mocijske vrednosti bo DVD Kompilacija 
obala 2 zaobjel novi val glasbene kultu- 

|J, re slovenske obale.
Za sodelovanje pri projektu je potrebno 
izpolnjevati le nekaj formalnih pogo
jev:
- Skupina mora biti iz ene izmed treh 
obalnih občin (Koper, Izola, Piran).
- Skupina ne sme imeti izdane zgoščen
ke (ne sme biti niti v postopku izdaje).
- Vsaj 50% članov skupine morajo biti 
študentje oz. dijaki.
- Žanrskih omejitev ni.
Vse skupine, ki izpolnjujejo pogoje, la
hko do 31.1.2008 na naslove organiza
torjev pošljejo:
- Demo posnetek oz. posnetek z vaj na 
zgoščenki (mp3 ali wav format)
- Sliko ter kratko predstavitev skupine 
(+ število že izvedenih koncertov)
- Besedilo prijavljene pesmi
- Kontaktni podatki skupine (ime člana, 
funkcija v skupini, tel.št, e-pošta)
- Veljavna potrdila o šolanja (fotokopije) 
50% članov skupine

Natalija je morala za naslov 
miss zares trdo delati
Izolanka Natalija Dovč, seje po treh letih premora ponovno vrnila na oder, ki ga je takrat zapustila kot 
zmagovalka in zdaj nanj tudi vrnila kot zmagovalka. Vmes pa je bilo veliko dela, odrekanja in predvsem 
veliko volje po dokazovanju. Kljub pavzi ji je uspelo in to na kakšen način.

Dodatne informacije so dosegljive na 
www.myspace.com/kompilacijaobaIa. 
Vodja projekta: Matjaž Derin

Začela je oktobra na mednarodnem in 
državnem prvenstvu SLOVENIJA OPEN 
2007 v Kopru, ki ga je organizirala 
Bodybuilding in fitness zveza Sloveni
je, ter California muscle & fitness club 
Koper. Bila je prepričljiva in zmagala v 
kategoriji Miss. Fitness ter tako postala 
državna prvakinja.

Sredi novembra (11. 11.) pa se je 
udeležila svetovnega prvenstva 
IBFA WORLD CHAMPIONSHIP 
2007, ki je potekalo v francoskem 
mestu Menton. Tu je pometala z 
vso konkrenco in zasedla 1.mesto 
v kategoriji fitness in postala Miss. 
WORLD IBFA fitness.
A to ni bilo vse, saj je nato še kot 
prva Slovenka zmagala in si prido
bila naslov OVER ALL IBFA WORLD 
CHAMPION 2007.
Boljše vrnitve na tekmovalne odre si 
Natalija res ne bi mogla želeti.

SHOTO KLUB NAPOVEDUJE
Sobota, 24. November, 2007 [22:00]

AVIATOR LANE
(Adelaide/Avstralija)

SINAI (Koper/Slovenija)
V soboto 24.11. bo Shoto Klub obi
skal avstralski folk duo Aviator 
Lane. Kultni avstralsko angleški 
kantavtor Nick Drake je imel več kot 
očitno zelo pomembno vlogo pri kre
ativnem razvoju dua, a njihov stil se 
ne ustavi tukaj. Dejansko, Aviator Lane spominja na nekoliko bolj aku
stične Arab Strap.
Kot predskupina bodo nastopili koprski Sinai, ki preigravajo glasbo le
gendarnega newyorškega židovskega avantgardnega skladatelja in sak
sofonista Johna Zorna. Slišati bo melodiko židovskih glasbenih tradicij 
(sephardi, klezmer, bližnjevzhodna), psihadeličen rock, etnojazz, free 
in improvizacijo nasploh.
Čaka nas torej umirjen in z emocijami nabit večer.
Povezave: Aviator Lane : HomePage, MySpace



Ed ora mi 
dimetto!... (?)

Non avevamo dubbi sull’esito del 
dibattito parlamentare che lunedì 
scorso ha concesso la fiducia al 
governo in carica di Janez Janša. 
E, pur avendo puntato tutte le armi 
sulle presunte colpe dell’opposizione 
e del comportamento dei giornalisti 
alla vigilia dell’assunzione della 
presidenza dell’UE, era chiaro, fin 
dall'annuncio dei giorni precedenti, 
che la richiesta di fiducia era rivolta 
soprattutto ai partiti della coalizione. 
All’indomani delle elezioni, visti i 
risultati, qualcuno aveva esclamato 
che una situazione politica così 
evidentemente favorevole alla 
sinistra non poteva non lasciare degli 
strascichi tra le forze della coalizione 
chiamate a governare questo Paese. 
Una percezione dell’elettorato, pur 
se abbastanza ingenua, che deve 
aver fatto breccia anche nella mente 
del premier Janša, il quale con molta 
nonchalance, non esitò a mettere 
in scena la commedia della fiducia 
facendo appello al senso dell’onore 
e ad una non meglio precisata 
consapevolezza delle responsabilità 
non proprie, ma altrui.
Con l’annuncio delle dimissioni alla 
vigilia della presidenza europea, in 
pratica, il governo, coram populo, 
ha tentato di garantirsi il visto per la 
privatizzazione delle scuole a totale 
carico del contribuente, ricacciare 
a casa le rivendicazioni salariali dei 
sindacati, le accuse che vogliono 
l’inefficienza del governo alla base 
dell’inflazione degli ultimi mesi e del 
caro prezzi dei prodotti alimentari. 
Ma, soprattutto, ha voluto, e forse ci 
è riuscito, serrare le file all ’interno 
della coalizione che, a quanto pare 
(vedi DESUS, vedi SLS) stanno sempre 
più cercando di uscire dall’ombra 
del partito egemonizzato dal premier 
Janša.
Anche la minaccia, sottolineata a 
voto di fiducia accordato da chi 
era logico glielo accordasse, di un 
possibile abbandono nel caso che 
qualcuno non rispettasse gli accordi, 
fa parte del gioco. Come fa parte 
del gioco anche l’avvertimento dei 
partiti d’opposizione, che hanno fatto 
chiaramente sapere di non voler fare 
sconti nemmeno durante il semestre 
europeo: le dimostrazioni sindacali 
di domenica scorsa rappresentano un 
segnale abbastanza significativo.

Silvano Sau

Perle e merletti di ieri e di oggi a Isola
Perle e gioielli di Murano e merletti antichi di Burano esposti a Palazzo Manzioli, alla mostra 
allestita in collaborazione tra la CAN di Isola, i Rotary Club di Capodistria e di Venezia-Mestre e 
l’Archivio di Stato di Venezia. Un folto pubblico delle grandi occasioni ha letteralmente riempito 
la sala nobile di Palazzo Manzioli per l’inaugurazione della mostra intitolata “Perle e merletti di 
ieri e di oggi” e dedicata al 210.mo anniversario della caduta della Repubblica di San Marco. 
La collezione di perle e di gioielli di vetro di Murano è stata allestita da Enrica e Sandra Pendìi, 
mentre gli esemplari di merletti antichi e moderni di Burano sono arrivati a Isola dalla collezione 
privata di Paola Zoppolato Vesco. Tutta la parte documentaristica dell’esposizione, organizzata 
nella sala al pianterreno, invece, è stata assicurata dall’Archivio di Stato di Venezia.

Dopo il saluto del presidente della 
CAN isolana, Silvano Sau, il quale 
ha voluto auspicare che la mostra 
deve venir intesa come la conferma 
di antichi valori delle popolazioni 
dalle due sponde dell’Adriatico in 
un’ottica aperta sul futuro della 
comune appartenenza europea, 
è intervenuto il presidente del 
Rotary Club di Capodistria, 
dott. Veselko Ojo, che ha parlato 
dell’intensa attività intemazionale 
dei suoi soci. Improntato alla 
necessità di continuare gli sforzi 
di collaborazione nel particolare

------------------------------------------------------------------------ - momento storico, anche il saluto
del rappresentante del Rotary Veneziano, dott. Giancarlo Vesco. La prof.ssa Michela dal Borgo, 
direttrice dell’Archivio di Stato di Venezia, ha posto l’accento sull’attività dell’Ente nella 
conservazione e nella divulgazione della memoria storica delle popolazioni che si affacciano 
sull’Adriatico e sul Mediterraneo. Ai presenti, infine, si sono rivolte con delle esaurienti 
informazioni sugli articoli esposti Enrica e Sandra Pendìi - che hanno parlato delle origini e 
della lavorazione delle perle veneziane fino alla loro presenza nella moda odierna - e Paola 
Zoppolato Vesco, che ha illustrato, anche con l’aiuto di diapositive, il paziente lavoro di creazione 
dei famosi merletti di Burano. La mostra è stata visitata da un migliaio di persone.

La prima Casa del Popolo di Isola 
presto rimessa a nuovo

Inaugurata nel 1906 e costruita 
con mezzi e lavoro volontario degli 
operai isolani, la prima Casa del 
popolo, che proprio l ’anno scorso 
avrebbe dovuto celebrare il suo 
primo secolo di vita, sembra de
stinata a cambiare definitivamente 
aspetto. Per parecchio tempo, 
infatti, sembrava che la villetta, 
proprio per la sua posizione 
centralissima, fosse destinata 
alla demolizione. Dopo alcuni 
decenni di incuria, nonostante 
la sua posizione privilegiata nel 
più rigoroso centro di Isola, la 
modesta costruzione, che all ’inizio 
del secolo scorso durante il periodo austroungarico aveva rappresentato la sede sociale del 
Partito Socialista Isolano, sembra ora destinata a ridiventare sede di un altro partito, anche se 
con una storia meno importante e, almeno per ora, meno gloriosa di quella originaria. Nelle 
ultime settimane l ’edificio, situato dietro l ’edificio che era generalmente conosciuto come “Villa 
Ravasini ” è stato sottoposto a tutta una serie di ristrutturazioni e riparazioni di cui certamente 
necessitava: riverniciato e rifatto il tetto. Tempo fa la Comunità Italiana di Isola, proprio per 
tutelare la memoria di tanta parte della storia isolana legata al mondo operaio, aveva proposto 
di riportare all’interno della costruzione la sua funzione originaria: come noto, infatti, la Casa 
del Popolo, oltre che sede del Partito Socialista, aveva ospitato anche la prima Biblioteca Cir
colante della nostra città. Purtroppo la richiesta non era stata presa in considerazione: avrebbe 
potuto diventare un 'utile, molto frequentata e bella sala di lettura per tutti gli Isolani. Come è 
noto, la seconda Casa del Popolo isolana era stata costruita alle Porte nel 1914, ed oggi ospita 
la sala del Consiglio Comunale della nostra città.



L ’azione, Una giornata a colazione tra gli apicoltori sloveni nelle nostre scuole ma
terne promossa dall 'Associazione degli apicoltori ha visto tra i bambini dell’A quilone 
giallo e dell ’A quilone verde un esperto che ha portato per tutti il dolce prodotto e ha 
tenuto una lezione sulle api e sull 'allevamento di questo utile insetto. L'iniziativa ha 
coinvolto tutte le scuole per l’infanzia della Slovenia. L’appuntamento, preceduto 
dalla distribuzione di materiale informativo e propagandistico, erafissato per venerdì 
16 novembre dalle nove alle dieci. I bambini hanno potuto fare colazione con pane 
e burro spalmandovi sopra i prodotti offerti dai soci dell’Associazione apicoltori 
costieri imparando così a gustare un alimento sano e dalle molteplici proprietà. Poi 
il signor Dario Renko si è recato tra i bambini spiegando loro che cosa sono le api, 
come si allevano, dove vivono e come si produce il miele. Notevole l’interesse per 
gli oggetti usati dagli apicoltori.

CULTURA CULTURA CULTURA

L’incontro etno-folk “Senza confini”, organizzato dalia Comunità degli Italiani 
Dante Alighieri di Isola, è giunto quest’anno alla settima edizione. In questi sette 
anni la manifestazione ha voluto essere una rassegna delle attività che vengono 
svolte dalle comunità italiane dell 'Istria nel campo del recupero e della salvaguardia 
delle tradizioni e del patrimonio culturale istriani. In quest ’ambito si sono susseguiti 
gruppi di ballo, cori, recitatori e altri. La settima edizione dello spettacolo è stata 
animata dal gruppi della Dante - il Folk Giovanile e la Compagnia Giovanile di 
Etnoteatro - istruiti da Amina Dudine, dall’Ottetto della Comunità degli Italiani 
di Valle, guidato da Marinella Por opat con l’aiuto di Marino Floris, da Roberto 
Grassi, appartenente de! Gruppo Filodrammatico della C.I. di San Lorenzo-Babici 
e da! Gruppo di Recitazione Dialettale della Scuola Elementare Bernardo Benussi 
di Rovigno, istruiti da Vlado Benussi coadiuvato da Biba Benussi. A! termine della 
simpatica serata, condotta tradizionalmente da Elena Bubola, la presidente della 
Dante Alighieri, Amina Dudine, ha consegnato ai gruppi ospiti le targhe a ricordo 
della manifestazione.

Si dice e non si dice...
Trattiamo l'avverbio “male". Avverbio il cui comparativo è “peggio" e non 
“più male". L’incontro di “più” con “male” si avrà però in non pochi casi, 
come per esempio: Ieri ero indisposto, oggi non sto più male; fa più male 
un bicchiere di vino a digiuno che due mangiando. Se poi si mangia bene, 
non fanno male nemmeno tre bicchieri di questo balsamo tanto amato da 
Bacco.

G.S.
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Non c'è più religione
È risaputo che l’appetito vien mangiando. Soprattutto quello non 
strettamente legato allo stomaco. Ci sono appetiti e appetiti: come 
la volontà di avere l’oggetto che piace o l’impulso di desiderio. In 
altre parole, non si vuole provare l’inedia. Ma anche nel consumare 
il cibo, in alcuni casi, non ci sono misure. Infatti, abbiamo conosciuto 
delle persone che nel vederle a mangiare ci veniva il mal di testa. 
Per esempio: abbiamo visto un amico a consumare 20 uova sode 
per colazione e un altro a disfare 30 gnocchi con le prugne in un 
solo pasto. Niente male. Però portarsi dietro 247 chili di carne ci 
sembra esagerato per qualsiasi appetito. Qualche settimana ad
dietro abbiamo letto che un padovano è stato fermato al valico di 
Basovizza (Trieste) dagli agenti della polizia di frontiera con nel 
bagaglio il (detto quantitativo di carne, tutta nascosta in 12 sacchi 
neri per la spazzatura. Naturalmente, la carne era in uno stato da 
non poter essere tranquillamente commercializzata. Alla richiesta 
da parte dei vigili di una spiegazione su quel contenuto, lui, che poi 
si è scoperto che era un macellaio, ha cercato di giustificarsi che 
era per uso personale, aggiungendo: Da noi in famiglia si mangia 
tanto". Speriamo che non vadano ospiti in casa di qualcuno.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
del prof. Severino Stagni. Organiz
zazione: CI D. Alighieri Nell’ambito 
della collaborazione con UI - UPT.

Venerdì, 30 novembre 2007, ore
20.00, Palazzo Manzioli 
MUSICA MANZIOLI - Concerto 
di marimba e pianoforte con Dario 
Savron. Organizzazione: Comunità 
Autogestita deila Nazionalità Italia
na di Isola.

SPORT E RICREAZIONE

Sabato, 24 novembre 2007, ore 14.00, 
palazzetto dello sport di Livade, Isola 
IX TORNEO INTERNAZIONALE DI 
PALLACANESTRO MASCHILE. Or
ganizzazione: CI P. Besenghi degli Ughi.

Sabato, 24 novembre 2007, ore
16.00, Palazzo Manzioli 
TORNEO DI BRISCOLA E TRES
SETTE organizzato in ambito alle ce
lebrazioni del Decennale della CIDA. 
Organizzazione: CI D. Alighieri.

AVVISO

Aula di informatica

Si informa che da metà novembre 
l’aula informatica sarà aperta il mer
coledì e il venerdì, dalle 18 alle 21. Per 
informazioni contattare la segreteria 
della CAN al numero telefonico 05 / 
6162131.

CULTURA E SPETTACOLO 

Biblioteca Domenico Lovisato

La biblioteca Domenico Lovisato e la
sala di lettura di Palazzo Manzioli sono 
aperte dal lunedì al venerdì dalle ore 
16.30 alle 19.30.
Ogni lunedì, alle ore 17.00, ha luogo 
l’Ora della fiaba. Si prega gli interes
sati di prenotarsi in biblioteca, nell’ora
rio di apertura.

Eventi

Venerdì, 23 novembre 2007, ore
19.00, Palazzo Manzioli 
INCISIONI 1998-2007 - Inaugura
zione della mostra di Dario Delpin. 
La rassegna rimarrà aperta al pubbli
co fino al 14 dicembre. Organizza
zione: CAN di Isola in collaborazio
ne con l ’Istituto italiano di cultura in 
Slovenia e la Galleria Insula.

Martedì 27 novembre, ore 20, Palaz
zo Manzioli
MUSICA MANZIOLI - Concerto jazz 
del duo Nico Gori (clarinetto e sasso
fono) - Stefano Onorati (pianoforte). 
Organizzazione: CAN Isola e Istituto 
Italiano di Cultura in Slovenia.

Mercoledì, 28 novembre 2007, ore
18.00, Palazzo Manzioli 
OCCHIO E DIABETE - Conferenza

Improntata al canto corale ed al vino novello lafesta di San Martino organizzata al Palazzo 
Manzioli dalla Comunità degli Italiani Pasquale Besenghi degli Ughi. Per l’occasione 
si sono esibiti nell’atrio del palazzo i cori di tre comunità italiane: l’Haliaetum della 
Besenghi, diretto dal Maestro Giuliano Goruppi, quello di San Lorenzo - Babici, diretto 
dalla Maestra Erika Villi e quello di Umago, diretto dal Maestro Maurizio Lo Pinto. I 
tre complessi hanno eseguito un programma di canti popolari. Buona l’idea di invitare 
i concittadini e i connazionali produttori di vini Robi Stuie e Bruno Zaro a presentare il 
vino novello, lloro Malvasia, Refosco e Cabernet-Shiraz accanto agli altri prodotti vinicoli 
e gastronomici offerti dai soci della Besenghi hanno allietato la simpatica serata.
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KRIMINALNE
Kjer je dim ni vedno ogenj
Nekaj po 16.00 uri so gasilci in poli
cisti odšli v Malijo, kjer naj bi gore
la stanovanjska hiša. Na kraju smo 
ugotovili, da se je stanovanjska hiša 
le nekoliko zadimila, materialna 
škoda pa ni nastala.

Dopoldanski nevarni slalomist
Ob 10.00 uri nas je eden od voznikov 
obvestil, da je v Žusterni nevaren 
voznik zelenega Peugeota, KP reg. 
območja skoraj povzročil hudo pro
metno nesrečo med prehitevanjem 
čez polno črto in v »škarje«. Med 
obveščanjem in pošiljanjem patrulj 
v iskanje nevarnega voznika nas je 
poklical že drugi voznik in povedal, 
da je voznik Peugeota med Škocja
nom in Bertoki vpleten v prometno 
nesrečo, pred tem pa ga je opazoval 
vse od Izole kako je vijugal po ce
sti in nevarno prehiteval čez polno 
črto, v ovinek ter v »škarje«. Med 
postopkom s policisti je 26-letni 
Izolan tudi zbežal s kraja a smo ga 
kmalu izsledili. Zaradi povzročitve 
nesreče mu je bil izdan plačilni na
log, zaradi odklonitve strokovnega 
pregleda, nevarne vožnje in pose
dovanja mamila pa se bo srečal tudi 
s sodnikom.
Ob tem ponovno vse udeležence v 
prometu prosimo, da nas TAKOJ, 
ko opazijo na cesti nevarnega, pija
nega ali drogiranega voznika o tem 
obvestijo na tel. št. 113 in ne šele, ko 
voznik že povzroči nesrečo. V koli
kor bi danes drugi voznik, ki nas je 
poklical, seveda pa tudi drugi vo
zniki, ki so se z nevarnim voznikom 
srečali med Izolo in Koprom takoj 
obvestili o nevarni vožnji bi morda 
lahko preprečili nastanek nesreče. 
K sreči se je nesreča končala le z 
zvito pločevino.

Ni se mu izteklo
Zjutraj je Izolanka pri svojem avto
mobilu naletela na možakarja, ki je 
odprl pokrov rezervoarja in s cevko 
nameraval izčrpati gorivo. Zadržala 
ga je na mestu in poklicala policijo. 
35 letnemu Koprčanu se tokrat ni 
»izteklo«.

Kako neodvisen.si
V četrtek 15. novembra je v Izoli poteka
la predstavitev kampanje za ozavešča- 
nje o posledicah odvisnosti na območju 
Primorske z naslovom »Ne-odvisen.si«, 
s katero želijo člani projektne skupine 
pod vodstvom Miloša Grilanca ter Na
taše Travar podati znanje, izkušnje ter 
obenem razviti sposobnost ciljne sku
pine za odgovoren odnos do različnih 
vrst odvisnosti. Ob tem dogodku je po

Bežal je alkohol
Nekaj minut pred 20 uro 35 letni 
Ljubljančan s svojim avtom ni hotel 
ustaviti kontroli policistov. Najprej 
je iz Hrvaške v Slovenijo zapeljal 
mimo mejne kontrole. Pot je z av
tom nadaljeval po glavni cesti proti 
Izoli in pred Strunjanom s preveliko 
hitrostjo zapeljal mimo radarja. Na 
večkratne poskuse pa policistom ni 
ustavil. Z vožnjo je nadaljeval po 
glavni cesti proti Belvederju in med 
vožnjo tudi večkrat prehiteval preko 
dvojne polne črte in v škarje. Zaradi 
vsega naštetega je bilo v ustavljanje 
voznika vključenih še nekaj dodat
nih policijskih patrulj, ko pa je pri 
Jagodju ustavil, je pred policisti 
zbežal iz vozila. Kmalu so ga našli 
skritega v grmovju, prijetju pa se 
je upiral in med postopkom zmer
jal in kričal na policiste. Vklenili so 
ga v lisice in odpeljali na policijsko 
postajo, kjer so ga pridržali do stre
znitve. V postopku so ugotovili tudi 
verjetni vzrok bežanja, saj je Lju
bljančan vozil pod vplivom alkoho
la, preizkus pa je pokazal 0,82 mg/l 
alkohola v litru izdihanega zraka in, 
da je vozil brez veljavnega vozniške
ga dovoljenja. Za storjene prekrške 
je bil kaznovan z 2050 evri, srečal 
pa se bo tudi s sodnikom.

Merdo ga dobro nese
Par ur kasneje je po Izolski obvozni
ci vijuga Mercedes sive barve. Poli
cisti so avto ustavili, vozil pa ga je 
68 letni mož iz Zaloga. Preizkus z 
alkotestom je pri njem pokazal 1,50 
mg/l, za kar mu je bila prepovedana 
nadaljnja vožnja. Založan pa te pre
povedi ni upošteval in je z vožnjo 
nadaljeval. Ponovno je bil ustavljen 
in bil zaradi neupoštevanja ukaza 
policista tudi on pridržan do stre
znitve. Izdan mu je bil plačilni na
log za neupoštevanje ukaza polici
sta, ker je vozil pijan pa obdolžilni 
predlog.

S skuterjem priletel v avto
Nekaj pred 19.00 uro smo bili ob
veščeni o hujši prometni nesreči na 
cesti proti Belvederju v Izoli. 50-let- 
na Sežančanka je zavijala levo proti 
Jagodju v trenutku, ko je nasproti 
brez luči s skuterjem pripeljal 33- 
letni Koprčan. Med njima je prišlo 
do trčenja v katerem je Koprčan utr
pel lahke telesne poškodbe in je bil 
odpeljan v Bolnico Izola.

mestu krožil starodobni reklamni avto
bus, na Kampi pa so namestili tudi poš
kodovano vozilo, obdano s plakati, ki 
opozarja na problematiko in posledice 
uporabe alkohola in prepovedanih drog 
v prometu.

MALI OGLASI

Nepremičnine

- Stanovanje v Izoli - 57m2, od
dam za daljše obdobje. Vseljivo 
od 20.11, opremljeno, tel 040 794 
054 ali 641 5666
- V Izoli oddamo enosobno sta
novanje v starem delu mesta eni, 
ali dvema dekletoma, tel 041 743 
891
- Mlad in urejen par (brez otrok) 
NUJNO išče primerno veliko sta
novanje na mirni lokaciji. 041 717 
489 (popoldan) ali 041 760 964
- Resni osebi nudim brezplačno 
bivanje in hrano, ki je pripravljena 
skrbeti za starejšega v Kopru tel 
040 626 986 po 16. uri
- V Izoli ali okolici kupim ali za
menjam (Ljubljana) garsonjero ali 
manjše stanovanje z teraso ali bal
konom. tel 041 759 947
- Starejši par išče stanovanje v 
Izoli ali okolici za daljše obdobje. 
Tel.: 041 254 886
- Iščem dvosobno stanovanje za na
jem v bloku ali hiši. tel 041 275 217
• V Izoli ali okolici najamem gar
sonjero za daljše obdobje, tel 040 
701 108
• Zamenjam enosobno stanova
nje (40 m2) Ljubljana - Vič, za 
enako ali garsonjero v Izoli. Tel.: 
051 341 727
• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 
488 346
• Uslužbenka srednjih let išče v 
Izoli ali njeni okolici skromno gar
sonjero ali enosobno stanovanje 
za daljši čas. Tel.: 031/598 633

Vozila

• Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi
strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010
• Motor “chopper” Kimko 125, 
prevoženih 15.000 km, zelo do
bro ohranjen, nove pnevmatike, 
črne barve, prodam za 1.000 Eur. 
Ogled je možen v Izoli po dogovo
ru. Informacije: 041 584 056

Delo

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 
bolnim pri osebni negi in gospodinj
skih opravilih. 031 631 188
- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048
- Iščemo delavko za čiščenje po
slovnih prostorov (ob ponedelj
kih) tel.: 041 512 783
- Ponovno bi rada prijela v roke 
svojo prečno flavto, zato iščem 
potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 
me spet popeljala po tipkah tega 
instrumenta. Jana: 031 708 116
- Dnevni bar v Izoli išče delavko 
za delo v strežbi z možnostjo stal
ne zaposlitve, tel: 041 400 404

• Ponujamo delo za pomožna 
dela v knjigovodskem servisu v 
Izoli. Za informacije po 17 uri na 
tel.: 041/778606
• Ponujam delo v strežbi in po
moč v pizzeriji za daljše obdobje. 
041 827 039
• Pizzeria na obali zaposli izkuše
nega picopeka. Tel.: 041 566 751
• Nudim inštrukcije matematike za 
osnovne in srednje šole Gsm: 041 
287 425
• Inštruiram slovenščino, italijan
ščino in angleščino na vseh stop
njah. Tel.: 040 245 683
• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855
• Starejšim nudim pomoč na 
domu Tel.: 041 233 451
• Za skromno nadomestilo nu
dim pomoč pri čiščenju in pomoč 
starejšim ljudem pri vsakdanjih 
opravilih. Tel.: 051 251 211
• Starejšim obolelim ter drugim, nu
dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Prodam dobro ohranjeno zmrzovalno 
omaro Ocean, velikost 140x60x60, s 5 
predali, tel 041 312 940
- Prodam satelitsko anteno, tel. 041 448 
678
- Prodam stare in antične predmete, tel 
041 711 529 od 12. - do 13. ure vsak dan
- 21. aprila letos mi je nekdo sredi Izo
le, blizu Trga padlih, iz (nepopolno 
zaprtega) kombija izmaknil torbo. 
Morda je kdo naletel na, ne ravno 
novo, a še kar uporabno naramno 
rjavo torbo, velikosti A4 formata, ki 
jo je verjetno nepridiprav, ko je ugo
tovil, da se ni prav nič okoristil z njo, 
nekam odvrgel ali odložil. Torba me 
sicer veliko ne briga. Za rokovnik, ki 
je bil v njej pa bi rad poštenemu (ali 
“poštenemu”) najditelju podaril 100 
Burov. Pokliče naj na Tel.: 62 73 237
- Prodam 80 litrski bojler ARISTON 
za 70 Eur. Tel.041/955 603
- Prodam kmečko tehtnico do 200kg 
(tehtna površina 50cm x 70cm) za 
200 eur. tel. 041/828 605
- Novo žensko kolo prodam, tel 040 794 054
- Prodam: Terrestrial astronomocal te
lescope 25/50X40MM; pipo za vodo
- novo; kompletni set za učenje angle
ščine - zraven pride translator - preva
jalec za 7.jezikov; GSM Nokia, kamera, 
bliskavica, nočno snemanje, 2.0 mega 
pixel - Aljoša 051 823 559
- Če več ne potrebujete otroške ah 
mladinske sobe v svetlih barvah in 
rastegljivega kavča vas prosimo, da 
nam ju odstopite. Podarimo pa dva 
jogija 200X100cm. tel 040 551 491
- Nujno prodam povsem NOV HIŠNI 
TELEFON Bakken (60 Eur) in nov 
likanik ROWENTA. Tel. 031 809 817
- Prodam otroško kolo montain 
bike, lepo ohranjen, za 35 eur. tel. 
041/828 605
- Prodam rabljen motorni mlin za 
grozdje in plastični kad za kmetijo 
300 litrski, za 140 eur. tel 041/828 
605.
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Izola je mesto glasbenikov

Izola je sicer znana kot mesto športni
kov a je v resnici tudi mesto odličnih 
glasbenikov. Toliko jih je, da bi jih 
težko spravili na eno samo zgoščenko 
in tudi zelo raznovrstni so, saj pokri
vajo paleto od klasike do alternativne 
glasbe. Največ je seveda ljubiteljskega 
ukvarjanja z glasbo, tako kot to počne
jo pevci moškega pevskega zbora Izo
la, ki so pred dnevi zelo odmevno za
peli na proslavi na Kučibregu. Ob tem 
so prvič pokazali tudi nove koncertne 
obleke, ki so jih kupili s pomočjo izol
ske občine. Seveda pa imamo tudi 
ljudi, ki glasbo razumejo kot način in 
sredstvo življenja. Med te gotovo sodi 
tudi mladi pianist Rok Palčič, ki je šola
nje začel na izolski glasbeni šoli, zdaj 
pa je že pred podiplomskim študijem. 
V ponedeljek je poslušalce očaral na 
koncertu v Besenghijevi palači.

S

Teorija nenehno zaostaja za prakso

V sklopu akcije neodvisen.si so prejšnji teden mlade seznanjali z nevarnostmi, ki 
jih prinašajo različne odvisnosti. Govorili so jim o odvisnosti od različnih opijatov, 
od alkohola do nikotina in seveda tudi tistih s hujšimi posledicami, kaj se lahko 
zgodi, če namesto nas vozi alkohol ali droga pa so pokazali tudi z razbitimi avto
mobili na parkirišču pri Kampi.

Še bolj nazoren pa je bil pogled na skoraj razpadel skuter, ki ga je malo pred 
trčenjem na cesti z Belvederja proti Izoli vozil mladenič iz Kopra. K sreči se 
je končalo brez hujših telesnih poškodb, strahu in zavedanja o minljivosti 
človeškega življenja pa je bilo gotovo več kot na zgoraj omenjeni prireditvi. 
Očitno nekaterim mladim te stvari ne sežejo več do srca in pameti. Tudi 
tistemu sedemnajstletniku iz Škofij, ki so ga ustavili v starem bmw-ju, ki ni 
bil registriran, imel je montirane ukradene tablice, voznik pa je bil seveda 
brez vozniškega dovoljenja. Nekateri so morda še preveč neodvisni.


